
Váţený pane premiére a pane ministře Jane Hamáčku, 

základem tohoto dopisu jsou oficiální dokumenty z Univerzity Johna Hopkinse, Rady Evropy, 

OSN, SĚTOVÉ BANKY a SRN. Jiţ jsem psal 11. 10. 2020 otevřený dopis ministrovi 

zdravotnictví, který jste oba také obdrţeli do svých mailových schránek, ovšem zŧstal bez 

reakce. Dalšími adresáty tohoto dopisu jsou ředitelé škol a podnikatelé, neboť jich se také 

týká. Nejvíce mě však k napsání tohoto dopisu nutí skutečnost, ţe za zdmi uzavřených bytŧ 

probíhá domácí násilí a děti, které nemohou jít do škol, z nich nemají úniku.  A přeci jen 

pořád je jakákoliv vyhláška (sekundární zdroj práva) méně, neţ zákon, ve kterém  je 

informace o těţké újmě na zdraví. Zastavíme-li se u dlouhodobého lockdownu, stačí zmínit § 

187, odst. 3, zák. č. 40/2009 Sb., Zákon trestní zákoník. Materiál podepsaný exministrem 

Adamem Vojtěchem hovoří o prevenci sebevraţd v období 2020 - 2030
1
, neshazuji snahu, ale 

já sám jsem sebevraţdy lidí zastavoval a to i co se týče dětí. Sebevraţda není cílem. 

Neodborný časopis ČD pro vás to v r. 1998 měl dobře vystiţené v článku: Potřebují lásku: 

„Desítky… dětí si v zoufalství a v pře-svědčení, ţe jim nikdo nepomŧţe, sáhnou na ţivot 

samy―
2
. Z uzavřené domácnosti nikdo nepŧjde vyhledávat sám od sebe centrum, ale potřebuje 

osobní kontakt s někým, u koho má naději, ţe to nebude zoufalé volání. Nepomŧţe jim 

samotné omezování dostupnosti prostředkŧ k vykonání sebevraţdy. I v domácnosti, ze které 

se nedá utéct, je dostatek takových prostředkŧ. Není třeba řešit tolik sebevraţdy, ale jak mají 

hledat pomoc v době lockdownu. Ursula  Markhamová píše: „Zneuţívání jakéhokoli druhu 

dítěti nejen zpŧsobuje fyzickou bolest, ale má také velice váţné emocionální a psychické 

následky, neboť instinktivní dŧvěra dítěte v jeho blízké je pak zklamána.  Pocit zrady je 

dokonce ještě větší, kdyţ jedna osoba dítě zneuţívá a druhá nečinně přihlíţí a nepomŧţe – 

nebo, coţ je ještě horší, kryje situaci tak, aby se o ní nikdo zvenčí nedozvěděl.―
3
 Dŧvod 

současné situace, jak ho rozebírám dále, napomáhá tomu, aby se o nevhodné situaci nikdo 

nedozvěděl. Nechci být tím, kdo nečinně přihlíţí a nepomŧţe. 

V tomto dopise však jde o mnohem více, neţ o citace publikací o zneuţívání dětí. O ohroţo-

vání zdraví celé společnosti! Narovinu hned na začátku: Covid – 19 a jeho šíření má svŧj 

scénář, stejně tak jako další scénář SPARS  2025 – 2028 byl jiţ hotový v r. 2017. Všechno 

toto musíte vědět. Stejně tak musíte vědět o mezinárodní spolupráci Světové banky EU, Gavi, 

CEPI,… Mimochodem CEPI byla zaloţena r.  2017 – tento údaj byl dŧleţitý v předchozím 

dopise a je i v tomto. 

„Global Coordination & Partnerships. 

The Bank is in discussions with the Coalition for Epidemic Preparedness Innovations (CEPI), 

WHO, the Global Fund to Fight AIDS, Tuberculosis, and Malaria (GFATM), and the Global 

Vaccine Alliance (Gavi) along these lines.―
4
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„International co-operation is thus needed now more than ever in order to speed up the 
development, manufacturing and fair and equitable distribution of Covid-19 vaccines. The 
Covid-19 Vaccine Allocation Plan, also known as COVAX, is the leading initiative for global 
vaccine allocation. Coled by the World Health Organization (WHO), the Vaccine Alliance 
(Gavi) and the Coalition for Epidemic Preparedness Innovations (CEPI),..“ 
 

Zajímavá provázanost Světové banky a WHO zřejmě dokládá, proč jsem po odeslání 

předchozího dopisu měl neobvyklé chování ve svých mailových schránkách. Vţdy jsem byl 

zvyklý (běţně, nejen v této věci) si něco podstatného přeposlat do druhé z nich. No a stalo se 

mi u jedné konkrétní zprávy z 20. 10. 2020 obsahující nějaké materiály -  staţené dokumenty 

včetně webových odkazŧ, ţe jsem tuto zprávu našel ve sloţce SPAM   a u toho popis: „E-mail 

jsme vyhodnotili jako nevyţádané sdělení.― Něco jiného by bylo, kdybych měl celou 

mailovou adresu označenou jakou spamovou z vlastního rozhodnutí, tady je však viditelná 

cenzura, od té doby si procházím pečlivě i spamové zprávy.   Já se tím zastrašit nedám, i kdyţ 

vidím, ţe české vládě současné doby věřit nemohu.   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



1.) K čemu směřuje tento dopis? 

 

Aby čeští vrcholní představitelé státu projevili odvahu při postavení se za národ. 

 

 

 

2.) STÁLE AKTUÁLNÍ VZHLEDEM K DALŠÍMU NOUZOVÉMU STAVU 

(Od 27. 2 do 28. 3. 2021) – a jiţ znovu aţ do 11. 4. 2021 prodlouţeno 

Inventáři sněmovny, 

dolní poslanecké, 

tvé osobní jednání 

není vlastenecké, 

restaurace legální 

nejsou pro občany. 

 

Jeden zdroj mi poskytl 

moc  překrásnou fotečku, 

vodu káţeš, víno piješ, 

všechno to  máš na háčku, 

řekni lidem, jak si ţiješ, 

abys za nos se chytl. 

 

Nouzový stav prodlouţil 

inventář lidu svému, však 

výdejní okénko neudělal, 

svou hospŧdku nechal tak, 

co mu národ asi udělal, 

ţe ho vŧči sobě poníţil. 

 

Moje milá vlast se  musí, 

kvŧli vládě, inventáři, 

najíst draze, v mrazu, 

těm se v teple najíst daří, 

bez roušek si dávaj pauzu. 

Nejenom mě se to hnusí. 

 



Následující fotku jsem získal 22. 1. 2021, o den dříve ji v restauraci Poslanecké 

sněmovny Parlamentu ČR vyfotil Petr Štěpánek, aţ teprve 23. 1. vyšel článek na webu 

Frekvence 1 (který raději ukládám jako přílohu č. I.)
5
 pod názvem V Parlamentu se 

na pravidla nehraje: ČR vládne nejpřísnější PES a poslanci denně 

obědvají v restauraci 
Tuto informaci uvádím úmyslně, neboť jsem dne 11. 10. 2020 odeslal otevřený dopis 

ministrovi zdravotnictví a nepovaţuji ho za bezcenný, i kdyţ pan profesor Roman 

Prymula  rezignoval, neboť v tentýţ den tento dopis obdrţeli do svých mailových 

schránek i pan premiér Andrej Babiš a ministr vnitra Jan Hamáček. Prostě stále jdu za 

cílem, i kdyţ jsem běţný občan. Jsem občan, který umí i ocenit, pochvalu ještě před 

koncem roku ode mě obdrţel Dopravní podnik Praha. Její celé znění (vizte přílohu č. II). 

 

 

Ještě dŧleţitý dodatek tito lidé běţným občanŧm (nebo i sobě?) schválili 20. 1.  2021 

prodlouţení nouzového stavu do 14. února. A ještě trochu podrobností: Andrej Babiš a 

předseda poslaneckého klubu ANO seděli toho 21. ledna v rohu – na fotce to vidět není, 

jen škoda, ţe se nepodařilo získat foto aspoň části jídelního lístku – byla by to zajímavá 

příloha tohoto dokumentu. A tak aspoň slova (nejen) o cenách od zdroje: „Čisté ubrusy, 

příjemná atmosféra, milí číšníci, jídelní lístky, slušný výběr jídel, cenová láce. A hlavně, ţádní 

policisté, ţádné kontroly, ţádná komanda, ţádné pokuty.―   Uţ je další prodlouţení nouzového 

stavu, uvedl jsem ho výše pod nadpisem tohoto bloku. 
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Nestojí-li občané politikŧm za nic víc neţ za tvrdší a tvrdší opatření, jak mají občané 

své představitelé vnímat? Občané prostě potřebují odvahu. Pohrdání uţ stálo mnoho 

ţivotŧ kdysi v USA. Tato vsuvka (3) je dŧleţitým základem i pro případné další 

dopisy, bude-li jich potřeba. 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

3.) CIA nebo terorista – toť otázka 

 

Příprava velká na září jedenácté? 

okolo věţí v květnu letadla letěla. 

Proč je ţádná hlídka nesestřelila? 

Na video si je z auta natočili. 

Video aţ po letech  na net umístili. 

To video, zdá se mi moc dlouhé, 

kvŧli letadlŧm - sekundy pouhé. 

Jaké pak bylo to září jedenácté? 

 

O co šlo člověku natáčejícímu? 

Kaţdou minutu filmoval si, 

Policistu zezadu téţ zaznamenal si. 

Sochu svobody nezapomněl točit, 

Mám z toho celého podivný pocit. 

Děti tam slyšet jsou – na city hrát? 

Divný prach našel se, komu byl vzat?  

 Asi ne teroristovi mučícímu. 

 

Bez hněvu, čtenáři milý, čti prosím to. 

Agrese ničemu neprospěje: 

 

Časy letadel: 

28.5. 2001: 18:42 a 29. 5. 2001 16:24 

Odkaz na video: 

https://www.youtube.com/watch?v=XQiqoI0QNwg 

 



Zde je vidět to pozdější datum 7. 11. 2011 – tedy aţ po letech to bylo umístěno na web: 

 

 

Divný prach, o němţ je zmínka v básni: 

„Ráno 12. září 2001 vstoupil Stephen White z New Yorku do místnosti ve svém bytě v 8. 

patře…, asi pět blokŧ od WTC. Na hromádce sloţeného prádla poblíţ okna, které bylo 

pootevřené asi 10 cm, našel vrstvu prachu o tloušťce asi jeden palec. Je zřejmé, ţe otevřené 

okno umoţnilo proniknutí značného mnoţství prachu ze zničeného WTC den předtím, neţ 

vstoupil do místnosti, a zakrylo prádlo.― Celému výzkumu objevené aktivní termitové 

trhaviny se věnuje dokument v pdf formátu (z něj je citace).
6
  Kaţdý, ať si udělá závěr sám, 

zda se jednalo o útok letadel řízených nezkušenými piloty
7
 nebo akci řízenou CIA. Jako autor 

dopisu, neprotěţuji ţádnou světovou mocnost, jiţ v předchozím otevřeném dopise ministrovi 

zdravotnictví ze dne 11. 10. 2020 cituji, manţelku pana premiéra Andreje Babiše ze 

soukromého nezávazného rozhovoru z roku 2019 s jednou ţenou, které paní Monika Babišová 

řekla: „manţel odstoupit nemŧţe, protoţe je pod tlakem z Ruska.― To ani není cílem tohoto 

dopisu, ani mým cílem. 

 

 

4.) Švédsko a Covid -19 (Co se psalo v srpnu a září 2020 na webu TV Prima?) 

 

O severské jedné zemi po světě 

informace rŧzné kolují, 

O Švédsku dozvíš se na internetě. 

Neříkej, ţe novináři chybují. 

 

Všechno to jsou zdroje oficiální 

5000 mrtvých podle TV Prima!  

To není mŧj hoax  mediální. 

Či  jen14 těţce nemocných podle TV Prima? 

 

 

Přidám  i další zdroje, také oficiální. 

Ze zahraničí pochází, nepřekládám je. 

Covid v Švédsku podivně mediální. 
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Na celém světě problém velký je. 

 

V Rakousku napsali 5.6. 2020 o Švédsku: „4542 Personen sind im 10,2-Millionen-Land 

bereits mit dem Virus verstorben.―
8
 Nadpis článku z 18. 6. 2020 na webu aerzteblatt.de tvrdí: 

„Mehr als 5.000 Menschen mit SARS-CoV-2 in Schweden gestorben.―
9
 Ještě 13.8. 2020 

napsala TV Prima: „,O zkušenosti z jiných zemí ani zájem nebyl,‗ řekl Šitler moderátorce 

Marii Bastlové v pořadu CNN Prima NEWS K věci. Rozhodnutí vlády ani Úřadu veřejného 

zdraví podle něj Švédové nezpochybňovali. ,Myslím, ţe Švédsko by na své strategii v případě 

druhé vlny nic neměnilo. Bylo deklarováno, ţe jsou zaváděna s tím, aby vydrţela na delší 

dobu,‗ doplnil diplomat. Je tomu tak přesto, ţe tam s koronavirovou infekcí k 13. srpnu 

zemřelo jiţ 5 774 lidí. Populace Švédska je přitom srovnatelná s Českem."
10

 Stejná televizní 

stanice později v září výrazně změnila informace, kdy uvedla: „V zemi je pouze 14 těţce 

nemocných s koronavirem, ţádné oběti.“
11

 

Celé znění článkŧ z webu TV Prima v přílohách III.) CNN PRIMA 13. 8. 2020 a VI.) CNN 

PRIMA 15. 9. 2020. Tento článek není shrnutím odvysílaného pořadu na televizní obrazovce, 

lze ho povaţovat za určitou odvahu této televizní stanice- nemlčet. Přesto jsem se rozhodl 

tento článek raději zachovat. 

 

 

 

 

5.) Na webu Spolkového sněmu 

Výpis z dokumentu: 17/ 12051
12

 

Nadpis druhé části: (strana 55) 

Analýza rizik federální civilní ochrany 

Virová pandemie "Modi-SARS" 

Stav: 10. prosince 2012 

 (57) 

SCÉNÁŘ 

Pandemie je celosvětové šíření nemoci.
13
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 Toto je změna definice pojmu pandemie, pŧvodně se podle bývalé pracovnice WHO ,Dr. Stuckelbergerové 

definovala pandemii s kritériem abnormálně velkého počtu úmrtí. 

https://dipbt.bundestag.de/dip21/btd/17/120/1712051.pdf


Scénář je zaloţen na hypotetickém patogenu „Modi-SARS―, …,který velmi úzce vychází 

z viru SARS. Minulost ukázala, ţe se mohou náhle objevit patogeny s novými 

vlastnostmi, které vyvolávají váţnou epidemii  (např.  SARS-Coronavirus [CoV], H5N1-

Influenzavirus, Chikungunya-Virus, HIV). 

(58) 

Inkubační doba, tj. doba od přenosu viru na člověka do prvních příznakŧ onemocnění, je 

obvykle tři aţ pět dní, ale mŧţe být i jiná dva aţ 14 dnŧ. Téměř všichni infikovaní lidé 

také onemocní. Příznaky jsou horečka a suchý kašel, většina pacientŧ má potíţe s 

dýcháním, změny na plicích, na rentgenových snímcích, zimnici, nevolnost a bolesti 

svalŧ. Mŧţe se také objevit prŧjem, bolest hlavy, exantém (vyráţka), závratě, křeče a 

ztráta chuti k jídlu. Úmrtnost
1
  je vysoká u 10% pacientŧ. 

1 (pod čarou) Úmrtnost popisuje podíl nemocných lidí, kteří zemřou v dŧsledku infekce. 

(59) 

CoV - přirozeně se vyskytující patogen lze přenášet z člověka na člověka pouze tehdy, 

kdyţ jiţ člověk vykazuje jasné příznaky nemoci. K léčbě nejsou k dispozici ţádné 

léky, takţe to mŧţe být léčeno pouze symptomaticky. 

U scénáře Modi-SARS se předpokládá pouze jedna změna přenositelnosti viru související s 

mutacemi; další moţné varianty, rovněţ jsou myslitelné multifaktoriální charakteristiky 

(Reichenbach, 2008)
2
 

 

2(pod čarou) Výběr viru podobného SARS je také postaven na skutečnosti, ţe přirozená 

varianta v r. 2003 rychle posunula velmi rozličné zdravotní systémy na hranice svých 

moţností. Zelená kniha, která je zde citována, rovněţ provedla podobný myšlenkový 

experiment s mutovaným virem SARS. Stávající scénář Modi SARS se liší ve svých 

vlastnostech a výsledných předpokladech rozsahu poškození. 

2.1 Auftretensort/RäumlicheAusdehnung 

Kde k události došlo? / Která oblast je událostí ovlivněna? 

K události dochází globálně (zejména Asie, Severní Amerika, Evropa). … 

V počáteční fázi události je v Německu registrováno celkem deset případŧ. 

(60) 

Ke scénáři je připojena mapa prostorového rozloţení počtu nemocných na vrcholu první 

vlny infekce. 

 

2.2 Zeitpunkt 



Kdy se událost stane?  

Událost začíná v únoru v Asii, ale její dimenze / význam je tam rozpoznána aţ o několik 

týdnŧ později. K prvnímu zjištěnému případu Modi SARS došlo v Německu v dubnu. 

Tento okamţik tvoří výchozí bod současného scénáře. 

Následující fotka není součástí textu německého scénáře, ale upřesňuje situaci: 

 

 

(Toto tvrzení o únoru se liší od scénáře  publikovaného na webu Univerzity Johna 

Hopkinse, podle něhoţ se koronavirus rozšíří  přímo z Wu - chanu z Číny. Stačil měsíc od 

18. 10. 2019 – jednání EVENT 201 a bylo to realitou pro celý svět. Mŧţeme tedy dát za 

pravdu Soně Pekové, ţe  Covid-19 není přírodního pŧvodu. K Wuchanu se vztahují ještě 

další informace mimo scénář uvedené dále v odst. 20. ALKOHOL) Doplňme však ke 

scénáři o Covid -19, ţe není jediný, proto nelze věřit na existence mutací jarní vlny. 

V NÁSLEDUJÍCÍCM TEXTU JE ZMÍNKA O 3- 5 LETECH TRVÁNÍ. Kdyţ to člověk 

otevře, najde další scénář, který pŧsobí hezky ekologicky a slibuje sniţování skleníkových 

plynŧ kolem r. 2022 a dále. K tomu došlo i nyní, kdyţ se kvŧli koronavirové krizi vše 

zastavilo. Nic proti sniţování skleníkových plynŧ, ale na úkor ohroţování zdraví 

obyvatelstva vytvořenými viry??? 

Future scenarios for the COVID-19 pandemic Published Online February 16, 2021 

https://doi.org/10.1016/ S0140-6736(21)00424-4CDC/Science Photo Library 

„In  developing  its  COVID-19  Scenarios  Project,  the  ISC  has  consulted  with  WHO  

and  the  UN  Office  for  Disaster  Risk  Reduction.  The  ISC  has  established  in  

February,  2021,  a  multidisciplinary  Oversight  Panel  made  up  of  globally  

representative  world  experts  in  relevant  disciplines  to  work  with  a  technical  team  



to  produce  the  scenario  map.  The  Oversight  Panel  will  report  within  6–8  months  

to  the  global  community  on  the  possible  COVID-19  scenarios  that  lie  ahead  over 

the next 3–5 years, and on the choices that could be  made  by  governments,  agencies,  

and  citizens  to  provide  a  pathway  to  an  optimistic  outcome  for  the  world.― 

Po kliknutí na NEXT PDF  je moţné číst další scénář
14

, tentokrát ekologický.  

Jakmile však člověk narazí  na odstavec:  

(The  examples  gathered  will  provide  evidence  of  the  health  benefits  of  actions  

taken  to  reduce  greenhouse-gas emissions, to illustrate the barriers to and facilitators of  

change,  and  to  help  decision  makers  decide  where  best  to  focus  their  resources.  

We  aim  for  initial  findings  to  be  published  in  The  Lancet in  advance  of  COP26  in  

November, 2021, with a full report to be published ahead of  COP27  in  2022.  Findings  

will  also  be  disseminated  to  a  wide  audience  of  stakeholders  and  through  key  

partner  organisations,  including  the  Organisation  for  Economic  Co-operation  and  

Development,  C40  Cities,  the  Sustainable  Development  Solutions  Network,  CDP,  

and the Alliance for Health Policy and Systems Research.We declare no competing 

interests. The Pathfinder Initiative is funded by Wellcome (grant number 221284/Z/20/Z) 

with support from the Oak Foundation (grant number OFIL-20-093). The Lancet 

Pathfinder Commission is co-chaired by Helen Clark, Joy Phumaphi, and Andy 

Haines.Andy Haines, Helen Clark, Joy Phumaphi, *Sarah Whitmee, Rosemary 

Greensarah.whitmee@lshtm.ac.ukCentre on Climate Change and Planetary Health, 

London School of Hygiene & Tropical Medicine, London WC1H 9SH, UK (AH, SW, 

RG); The Helen Clark Foundation, Auckland, New Zealand (HC); African Leaders 

Malaria Alliance, Dar Es Salaam, Tanzania (JP) 1 Haines A, McMichael AJ, Smith KR, et 

al. Public health benefits of strategies to reduce greenhouse-gas emissions: overview and 

implications for policy makers. Lancet 2009; 374: 2104–14.2 Whitmee S, Haines A, 

Beyrer C, et al. Safeguarding human health in the Anthropocene epoch: report of The 

Rockefeller Foundation–Lancet Commission on planetary health. Lancet 2015; 386: 

1973–2028.3 Smith KR, Woodward A, Campbell-Lendrum D, et al. 2014: Human health: 

impacts, adaptation, and co-benefits. In: Field CB, Barros VR, Dokken DJ, et al, eds. 

Climate change 2014: impacts, adaptation, and vulnerability. Part A: global and sectoral 

aspects. Contribution of Working Group II to the Fifth Assessment Report of the 

Intergovernmental Panel on Climate Change. Cambridge and New York: Cambridge 

University Press, 2014: 709–54.4 Seddon N, Turner B, Berry P, Chausson A, Girardin 

CAJ. Grounding nature-based climate solutions in sound biodiversity science. Nat Clim 

Chang 2019; 9: 84–87.The Lancet Pathfinder Commission: pathways to a healthy, zero-

carbon future—a call for evidenceFor the case studies section of the Pathfinder Initiative 

see https://www.lshtm.ac.uk/research/centres-projects-groups/pathfinder-initiative#case-

studiesFor the Pathfinder Initiative see https://www.lshtm.ac.uk/research/centres-projects-

groups/pathfinder-initiative#aboutSee Online for appendix), 
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tak se musí ptát, zda Covid- 19 patřil mezi ta opatření ke sníţení skleníkových plynŧ. Ve 

scénáři Modi SARS je zmínka o zastavení letecké dopravy nařízené vládou (V3). Ano, 

proč nezastavit na nějakou dobu velké podniky, třeba i leteckou dopravu. Určitě bychom 

lépe zvládli, kdyby např. Škoda Mladá Boleslav zastavila na ½ roku výrobu. A  nebo se 

nějakým opatřením zavedl zákaz pouţívání automobilŧ, neţ odstavit zdravotnictví, 

školství,.. Moţná řeknete, ţe lidé by reptali. To by reptali vţdycky, není to historicky nic 

nového. Je o tom záznam i v Bibli, přestoţe směřovali Izraeci za lepším ţivotem z otroctví 

mimo Egyptskou zemi (např. 4. Moj 14). Byla by to však opatření pro ekologii. 

 

2.3 Auslösende Ereignisse 

Co spustilo událost? 

3 (pod čarou) Prŧběh epidemie SARS v roce 2003 ukázal, ţe ke spuštění globálního 

procesu infekce mŧţe stačit extrémně málo případŧ. Například lékař, který zŧstal v hotelu 

v Hongkongu, byl identifikován jako primární indexovaný pacient pro čtyři shluky 

případŧ SARS a dva případy, které nevedly k dalším infekcím (WHO, 2003). 

(61) 

2.4 Dauerund Verlauf 

…. Pro současný scénář se předpokládá celkové období tří let. … 

Rovněţ se předpokládá, ţe populace je plně vnímavá, tj. vnímavá k viru. Sníţení počtu 

vnímavých lidí se dosahuje procházením infekcí. Počet infikovaných klesá s tím, jak 

nemocní umírají nebo si vytvářejíí dočasnou imunitu.  Šíření je také zpomaleno a 

omezeno pouţitím protiepidemických opatření.  Mezi tato opatření patří karanténa pro 

osoby, které byly v kontaktu s infikovanou osobou nebo jiná izolační opatření, jako je 

léčba vysoce infekčních pacientŧ na izolačních odděleních se zvláštním zřetelem. 

(65) 

Exkurs: Verlauf ohne antiepidemische Maßnahmen 

 

Pokud by se mělo předpokládat, ţe nejsou přijímána ţádná protiopatření a ţe kaţdý 

infikovaný infikuje další tři lidi (dokud nebude k dispozici vakcína), bylo by třeba počítat 

s ještě drastičtějším prŧběhem. Na jedné straně by byl absolutní počet postiţených vyšší; 

na druhé straně by byl proces také mnohem rychlejší. Zatímco v předloţeném modelu je 

vrcholu první vlny dosaţeno přibliţně po 300 dnech, bez protiepidemických opatření by 

tomu tak bylo po přibliţně 170 dnech. Tento časový zisk prostřednictvím 

protiepidemických opatření lze velmi efektivně vyuţít, např. vyrábět a distribuovat osobní 

ochranné prostředky a informovat o jejich správném pouţití. 



(SCÉNÁŘ POČÍTÁ S ŠÍŘENÍM VE VLNÁCH I VAKCÍNAMI, DOKONCE TRVÁNÍM 

NA 3 ROKY. Po těchto informacích rád přijmu od Soni Pekové informaci, ţe virus v této 

době nemá nic společného s jarní tj. první vlnou,informaci SE POSILUJÍ I DALŠÍ JIŢ 

UVEDENÉ SCÉNÁŘE) 

**** 

Teď o něco dále  krutější údaje scénáře: 

(78) 

Ekonomické dopady zde nelze konkrétně odhadnout, ale mohly by být obrovské.
13

 V 

prŧběhu akce zemře nejméně 7,5 milionu lidí, a to i přes věkové rozloţení míry úmrtnosti.  

(nebojím se pojem Ereignis přeloţit jako akce, i kdyţ dosud jsem ho překládal jako 

událost) 

To uţ naráţím na onu přednášku Billa Gatese z března roku 2015, o které jsem se 

zmiňoval právě v otevřeném dopise ministrovi zdravotnictví ze dne 11. 10. 2020 

V té přednášce varuje, ţe lidstvo nezabije atomová válka, ale smrtící virus. Zde v tomto 

dokumentu je řeč o 7, 5 milionech mrtvých. 

Bill Gates ve své přednášce říká: „Pokud něco zabije více neţ 10 milionů lidí v příštích 

několika desetiletích, bude to nejpravděpodobněji vysoce infekční virus.“ 

On je tedy o pouhé 2 roky později na vyšších číslech, neţ 7,5 milionu lidí. A dŧvod? Jaký 

je tedy cíl? (Vakcínu, o které je řeč i ve scénáři, podsouvá divákŧm obrazem- podprahově, 

vizte níţe).  Dŧleţitá věta z přednášky BG však zní: „Je to vážný problém. Musíme se tím 

znepokojovat." (téţ jsem ji citoval 11. 10. 2020) Běţní občané jsou znepokojovaní, ale 

výše zmíněný inventář má vše na háčku. Toto znepokojování je cílené, neboť oslabuje 

imunitu  a zvyšuje moţnost rozšíření nemoci. Nejde tu zcela jistě (bude to vidět v dalším 

scénáři) o uklidnění situace. „Už rok jsou lidé vystaveni brutálnímu stresu – od rána do 

večera – 10 tisíc nakažených, budou mrtvoly, mrázáky, nestačí rakve… tohle má 

zničující vliv na imunitu celé populace, když to na vás takhle valí z televize, z rozhlasu, 

z novin,  no tak není divu, že ti lidé, už stůňou těžce na ten virus, protože ta imunita za 

ten rok dostala ale tak na frak, že není divu, že teď jsou plné jednotky intenzivní péče.“ 

(MUDr. Jan Hnízdil; 15. 3. 2021)  

 

 



 

 

(80) 

Politický dopad (I2): 

Lze předpokládat, ţe během celé situace bude vysoký zájem veřejnosti. Výzva k rychlému a 

účinnému opatření ze strany úřadŧ bude vyslyšena brzy. Hledání „viníkŧ― a otázka, zda byly 

přípravy na událost dostatečné, se pravděpodobně objeví během první vlny infekce. Zda 

existují výzvy k rezignaci nebo jiné závaţné politické dopady, závisí také na krizovém 

managementu a krizové komunikaci odpovědných osob. 

 

6.) Tajný nákup se provalil 

 

I na to jsem upozorňoval 11. 10. 2020, ale pan exministr Prymula, ani ministr vnitra 

Jan Hamáček, ani pan premiér A. Babiš nereagovali na mŧj otevřený dopis 

postavením se za národ, alespoň zpětně. Všichni tři totiţ mŧj dopis obdrţeli. Pan 

exministr Prymula dokonce doporučeně s ověřeným podpisem na Czech POINTu. 

 

V jiţ poslaném dopise byla otištěna zmenšená tabulka pro ČR a EU, jaké byly jejich 

celkové výdaje v roce 2017 za testovací zařízení na Covid – 19. 

 

Reporter Trade Value 1000 

USD 

Quantity Quantity Unit 

European Union 4,097,158.43 43,114,400 Kg 

Czech Republic 169,363.38 3,964,730 Kg 



  

Rŧzně vysoké výdaje měly všechny země světa. Zde na tomto webu je archivní záznam  

celosvětového nákupu testovacích zařízení v r. 2017 pro Covid -19 (Covid – 19 Test  kits). 

Archivní záznam pochází z 5. 9. 2020, je to kopie – originál jiţ neexistuje. V r. 2018 se 

uskutečnil obdobný obchod, jestli ještě další, jsem nezaznamenal. I kdyţ jsou to archivní 

záznamy, pořád se jedná o funkční webové stránky Světové banky. Jak jsem téţ uvedl 

v dopise ministrovi zdravotnictví  z 11. 10. 2020. Rok 2017 se jen tak zamlčet nedá, neboť 

v tomto roce byla zaloţena společnost CEPI.  

https://web.archive.org/web/20200906005700if_/https://wits.worldbank.org/trade/comtrade/en/c

ountry/ALL/year/2017/tradeflow/Imports/partner/WLD/nomen/h5/product/382200 

 

7.) Média mlčí o resoluci EU  č.  2361 z 27. ledna 2021
15

 

Kdo si přečte bod č. 5, jistě si všimne zmínky o COVAX, GAVI a CEPI 

International co-operation is thus needed now more than ever in order to speed up the 

development, manufacturing and fair and equitable distribution of Covid-19 vaccines. The 

Covid-19 Vaccine Allocation Plan, also known as COVAX, is the leading initiative for global 

vaccine allocation. Coled by the World Health Organization (WHO), the Vaccine Alliance 

(Gavi) and the Coalition for Epidemic Preparedness Innovations (CEPI), the initiative pulls 

funding from subscribing countries to support the research, development and  manufacturing 

of a wide range of Covid-19 vaccines and negotiate their pricing. Adequate vaccine 

management and supply chain logistics, which require international co-operation and 

preparations by member States, will also be needed in order to deliver the vaccines against the 

virus in a safe and equitable way. In this regard, the Parliamentary Assembly draws attention 

to guidance for countries on programme preparedness, implementation and country-level 

decision-making developed by WHO. 

 

Všechny tři pojmy jsou spojeny s manţely Billem a Melindou Gatesovými. Jde o jejich 

společnosti: 

https://www.gavi.org/operating-model/gavis-partnership-model/bill-melinda-gates-foundation 

https://www.gavi.org/covax-facility 

 

K TOMUTO USNESENÍ (REZOLUCI) EU JE TŘEBA DODAT, ŢE v dubnu 

loňského roku měla Melinda Gatesová na svémTwitteru zmíněný článek 

 

Twenty years in the making: The foundation’s response to COVID-1916 
a pak hle, objevuje se tolik vakcín. To je ten scénář, ţe? 
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Při očkování zohlednit rychlost vývoje, rezoluce na to myslí v odstavcích:  

7. 3.1. zajistit, aby občané byli informováni o tom, ţe očkování NENÍ povinné a ţe na nikoho 

není politicky, společensky ani jinak vyvíjen nátlak, aby se nechal očkovat, pokud si to sami 

nepřejí; 

7.3.2. zajistit, aby nikdo nebyl diskriminován za to, ţe nebyl očkován kvŧli moţným 

zdravotním rizikŧm nebo nechtěl být očkován; 

 

7.3.4.  šířit transparentní informace o bezpečnosti a moţných vedlejších účincích vakcín ve 

spolupráci s platformami sociálních médií a jejich regulací, aby se zabránilo šíření 

dezinformací; 

 

Ovšem ten nátlak tu je. Jen dělaný jiným zpŧsobem, aby to vypadalo, ţe neníprávně v rozporu 

s touto rezolucí. Uţ 10. října 2020 se vyjádřil jeden křesťan, ţe má obavy, aby na 

modlitebnách nebylo napsáno NEOČKOVANÝM VSTUP ZAKÁZÁN. Podobně, jako za 

nacismu nápis „Ţidŧm vstup zakázán.― Co se týče bodu 7.3.4. SÚKL sice zajistil určité 

informace na svých webových stránkách, co se však týče starší generace, které se řeklo, ţe je 

ohroţenou skupinou, nejsem si jistý, zda v domovech pro seniory byl zajištěn přístup k těmto 

informacím, aby někdo ze zaměstnacu si ochotně přisedl ke staršímu člověku a seznámil ho 

s vedlejšími účinky často pouţívané vakcíny Moderna v těchto zařízeních, aby mohl říct, ţe to 

nechce, nevěděli totiţ nic o této rezoluci. Mŧţeme tedy hovořit o netransparentní atmosféře. 

To je právě onen odstavec 7. 3.1., ţe očkování není povinné. Diskriminace se obávám, neboť 

nás internet nezapomněl informovat, ţe podnikatelé ve Velké Británii spojují pracovní místo 

s očkováním. To je inspirování podnikatelŧ, co mají činit, neboť ve Velké Británii bez 

vakcíny nebude práce.
17

 To je vydírání, ovšem po Brexitu uţ se občané VB nemají na co 

odvolat.  V Izraeli je to obdobné např. se vstupem do divadla
18

. My jsme informováni, kam se 

nebude smět jet do zahraničí bez očkování, přestoţe ty země, jsou členy EU. ŘECKO JE 

ČLENEM  EU, A ZAVÁDÍ  OČKOVACÍ OČKOVACÍ CESTOVNÍ PASY
19

, jedná tedy 

proti této rezoluci.  Naše země by na to měla upozornit. Mohlo by se ve výčtu pokračovat. Je 

to diskriminace těch neočkovaných, ať uţ z jakéhokoliv dŧvodu. 

To, ţe očkování není povinné, např. neví v Českobratrské církvi evangelické.Dokládá to 

článek uvedený  4. 3. 2021, 15:47
20

. Prostě netransparentní atmosféra i v cizině, neboť je to 

přeloţený článek. 

 

K Billu Gatesovi se vrátím, aţ otevřu další scénář SPARS 2025- 2028. 
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8.) Obsazenost nemocnic 

Co říká scénář o dosaţení vrcholu první vlny (na str. 65) - asi po 300 dnech. Vrátíme-li se do 

té doby, tak, jak jsem citoval v předchozím dopise: 

(Překopírovávám část svého předchozího dopisu): 

„Kdyţ probíhala tzv. první vlna nemoci Covid – 19, byl vyzván k vyjádření se do  České 

televize vedoucí lékař intenzivní péče Kliniky anesteziologie, resuscitace a intenzivní 

medicíny VFN a 1. LF UK doc. MUDr. Martin  Balík, Ph.D., EDIC, který 29. 7. 2020 v ČT 

24 řekl: ,My v intenzivní péči říkáme, že tady vlastně nikdy žádná pandemie nebyla, protože 

my jsme vlastně naplnili naše kapacity, které jsme měly připraveny  ze šedesáti procent. A 

v podstatě to co léčíme teď je prázdninový režim, kde léčíme spoustu pacientů, kteří jsou 

samozřejmě Covid negativní. A mezi nimi zvládáme velmi dobře těch celkem, a tady 

upozorňuju na to číslo, asi dvacet pět těžkých pacientů na celou Českou republiku.„“  

Tento lékař od té doby nebyl vyzván Českou televizí k ţádnému vyjádření, neboť jeho výrok 

viditelně zaskočil moderátora připraveného na katastrofický scénář. 

 

9.)  Dotace (a nejen to) ze Světové banky
21

 

 

The World Bank COVID-19 STRATEGIC PREPAREDNESS AND RESPONSE 

PROGRAM (SPRP) (P173789) 

I. STRATEGIC CONTEXT  

1. On March 3, 2020, the Board of Executive Directors endorsed the World Bank Group 

(WBG) to take urgent action supporting client countries‘ response to the COVID-19 

pandemic. The Board further authorized the establishment of a US$12 billion WBG Fast 

Track COVID-19 Facility (FTCF or ―Facility‖) to assist IDA and IBRD eligible countries in 

addressing this global pandemic and its impacts. Of this amount, US$6 billion would come 

from IBRD/ IDA (‗the Bank‖). International Finance Corporation (IFC) has subsequently 

increased its amount from US$6 billion to US$8 billion, which brings the FTCF total to 

US$14 billion. On March 17, 2020, the Executive Directors granted approval of specific 

waivers and exceptions required to enable the rapid preparation and implementation of 

country operations processed under this Facility. Given the impact of the outbreak on 

economic activity, there will also be need for response to economic and social disruption 

resulting from the spread of the virus. As announced by WBG President in the remarks to G20 

Leaders‘ Virtual Summit on March 26, 2020, the WBG has capacity to provide US$150- 160 

billion in total financial support over the next 15 months, and US$330-350 billion until the 
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end of June 2023. 
1
 
2
  The WBG would support countries to shorten the time to recovery; 

create conditions for growth; support small and medium enterprises; and help protect the poor 

and vulnerable. Additionally, the Bank is restructuring existing projects in 23 countries, many 

of these through the use of contingent emergency response components (CERCs)3 . IFC is 

already working on new investments in 300 companies and extending trade finance and 

working capital lines to clients. IFC is already working on new investments in 300 companies 

and extending trade finance and working capital lines to clients.  

1(pod čarou)  ―World Bank Group President David Malpass Remarks to G20 Leaders‘ Virtual Summit‖. March 

26, 2020. Available at: https://www.worldbank.org/en/news/speech/2020/03/26/world-bank-group-president-

david-malpass-remarks-to-g20-leaders-virtual-summit 

2(pod čarou)  These numbers are based on current market conditions and includes the $14 billion Fast Track 

COVID-19 Response Program 

 

Výše je psáno o ochraně malých a středních podniků. V dalších částech tohoto dopisu si ukáţeme cílenou 

likvidaci v ČR. 

 

2. This document
4
 describes a programmatic framework responding to the global coronavirus 

(COVID-19) pandemic, the ‗COVID-19 Strategic Preparedness and Response Program 

(SPRP)‘, which utilizes the Multiphase Programmatic Approach (MPA), to be supported 

under the FTCF. The proposed Program, by visibly committing substantial resources 

(IBRD/IDA financing for SPRP is US$6 billion), and complementing funding by countries 

and activities supported by other partners, would help ensure adequate resources to fund a 

rapid emergency response to COVID-19. In parallel, it is being submitted for approval the 

financing of Phase 1 of the Program for 25 Investment Project Financing operations under the 

SPRP for countries across the world. The 25 countries are: Afghanistan, Argentina, Cabo 

Verde, Cambodia, Congo Democratic Republic of, Djibouti, Ecuador, Ethiopia, Gambia, 

Ghana, Haiti, India, Kenya, Kyrgyz Republic, Maldives, Mauritania, Mongolia, Pakistan, 

Paraguay, San Tome & Principe, Senegal, Sierra Leone, Sri Lanka, Tajikistan, and Yemen 

(the list of country operations is in Annex I of this document and the country operations are 

described in their respective Project Appraisal Documents (PADs)). The PADs for the 25 

country projects included in this Phase 1 package are available online. 

4(pod čarou) On March 17, 2020, the WBG Executive Directors approved a Fast Track COVID-19 Facility 

(FTCF) of $14 billion for an emergency response to the virus  

 

3. The Phase 1 Bank financing for these 25 operations consists of: (i) IBRD loans, in the 

amount of US$1,123.8 million; and (ii) IDA credits in the amount of US$774.75 million. 

Given the emergency of the situation, procurement under these projects will be frontloaded to 

the maximum extent possible according to the availability of medical supplies during the first 

year of project implementation. Most of the funds under each of the country projects has been 



allocated for supporting priority containment and mitigation activities under Component 1--

Emergency COVID-19 Response. 

 

Malá vsuvka ze strany 32 tohoto dokumentu: „The Bank is in discussions with the Coalition 

for Epidemic Preparedness Innovations (CEPI), WHO,..― To jen ohledně těch peněz, CEPI, 

zaloţená r. 2017 patří Billu Gatesovi. 

Co (ne)zaujatého čtenáře musí zarazit, jsou ty roky trvání aţ do r. 2023 naplánována finanční 

zaangaţovanovanost Světové banky , ohledně Covidu -19. Ovšem v tomto strategickém plánu 

je uvedené i datum 31. března 2025, určitě to souvisí s dalším scénářem SPARS 2025 – 2028, 

o kterém bude řeč. 

…. 

8. COVID-19 is one of several emerging infectious diseases (EID) outbreaks in recent 

decades. Recent zoonotic diseases impacting human populations include Hendra virus (1994), 

Nipah (1998), SARS-CoV (2003), H5N1 Avian Influenza (2005), MERS-CoV (2012), Ebola 

(2014 and 2018), Lassa Fever (annual outbreaks) and the most recent, COVID-19. These 

diseases emerge from animals contact with humans and have resulted in major outbreaks with 

significant public health, social and economic impact. Increasing dynamic interactions of 

humans, animals, infectious agents and the environment in a hyperconnected world, suggest 

the likely continuation of such infectious disease outbreaks. Therefore, aggressive public 

health measures to stem the COVID-19 pandemic, and other such zoonotic diseases, require a 

rapid, multi-faceted, cross-sectoral and globally coordinated response. 

Zde v tomto posledním bodu se mluví o SARS- Cov (2003) stejně tak jako ve scénáři Modi 

SARS (str. 59, poznámka 2, pod čarou), TO JISTĚ NEBUDE NÁHODA.  A ty mnohé 

finanční výdaje Světové banky, co má asi tak tato banka za přání? To bychom se měli zeptat 

Billa Gatese a Nelsona Rockefellera. Ještě se k nim dostanu. Napřed si připomeňmeňme plán 

do r. 2022 nazvaný „Sociální distanční strategie pro potlačení epidemie Covid- 19― – Ano 

čtete dobře, není tu řeč o pandemii. Je tak zvláštní, ţe Světová banka pouţije materiál, ke 

kterému patří tento abstrakt a ve svém materiálu hovoří o rozsahu na dlouhé roky. Jak to mŧţe 

někdo nazvat pandemií? Protoţe došlo k úmyslné změně definice pojmu „pandemie.―  Na to 

jsem upozornil ve své poznámce pod čarou u definice pandemie ze scénáře Modi SARS (ve 

scénáři str. 57). Změna definice zamaskovala smrt mnoha lidí a stanovila dopopředí  

celosvětově šíření nemoci – svŧj hlavní záměr, proto jsme tu na jaře mohli mít prokazatelně 

epidemii, jak potvrdil docent Balík v České televizi 29. 7. 2020. Pandemie je prostě záměr. 

Abstrakt
22

 

The SARS-CoV-2 pandemic is straining healthcare resources worldwide, prompting social 

distancing measures to reduce transmission intensity. The amount of social distancing needed 

to curb the SARS-CoV-2 epidemic in the context of seasonally varying transmission remains 

unclear. Using a mathematical model, we assessed that one-time interventions will be 
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insufficient to maintain COVID-19 prevalence within the critical care capacity of the United 

States. Seasonal variation in transmission will facilitate epidemic control during the summer 

months but could lead to an intense resurgence in the autumn. Intermittent distancing 

measures can maintain control of the epidemic, but without other interventions, these 

measures may be necessary into 2022. Increasing critical care capacity could reduce the 

duration of the SARS-CoV-2 epidemic while ensuring that critically ill patients receive 

appropriate care. 

V materiálu Světové banky je odkaz na pod čarou (15). 

Celý dokument Světové banky má 60 stran. 

10.) Univerzita Johna Hopkinse uţ má další scénář 

 

SPARS 2025 - 2028  

 

NASTRANĚ 94 – (zkrácené verze) – PŘIZNÁVÁ VELKOU PŘÍPRAVU 

 

Crafting Scenarios: Lessons Learned 

 

Creating the scenario described above was a months-long process 

that involved many iterative steps. While the basic process of scenario 

development is both described above and detailed by others 

including Ogilvy and Schwartz (2004), the following are offered as 

lessons learned in order to assist in the development and design of 

scenarios in the future: 

 

** 

 

Problém však má tato univerzita s tím, ţe nejprve vyvěsila úplnou verzi, pak 5. 3. 

2021 zkrácenou verzi, kde ponechali jen 32stran, poslední strana této verze má č. 94, 

coţ čtenáře nutně vede k tomu, ţe ho bude zajímat, jak vypadá předchozí obsah.  

Úplná verze má 89 stran. 

 

Pŧvodní titulní strana: 

 



 
 

 

Zvláštní jsou i  předem známé dějiny: 

 

 
 

 

Organizace CDC 15. 12. 2025 

 



 
 

 

 

 

A tak dodejme dŧleţitou informaci platnou pro obě verze: 

 

Project Team: 

Monica Schach - Spana, PhD 

Mathew P. Shearer, MPH 

Emily K. Brunson. PhD, MPH 

Sanjana Ravi, MPH 

Tara Kirk Sell, PhD 

 

A NEJENOM PRO OBĚ VERZE TOHOTO SCÉNÁŘE 

 

Kde začne tento scénář a jak se bude projevovat? Odpověď je na str. 82 

 

After much consideration of possible emergency situations that 

would require MCM use, the project team decided on setting the 

storyline around a novel coronavirus that caused a mild, flu-like 

disease in most instances, but pneumonia and/or hypoxia requiring 

hospitalization and extensive medical treatment in a small 

minority of cases. The project team named this fictional pathogen 

the St. Paul Acute Respiratory Syndrome Coronavirus, or SPARS 

for short, because in the scenario it is first identified in St. Paul, 

Minnesota. 

 

První identifikace v Minesotě. 

Co to pojmenoval projektový tým? Fiktivní patogen. Další hra s lidmi. (Scénář Modi 

SARS,  je také jen hypotetický? Moţná mi něco uniklo.) 

 

V plné verzi se totiţ  mluví o budoucím oznámení v té době jako přítomném takto: 

„CDC koncem listopadu 2025 oznámilo, ţe první odhadovaná smrtnost na SPARS je 

4,7%. WHO naproti tomu, ţe celková smrtnost je 14 - 15% a více jak 50% pro lidi nad 

64 let.― 



V anglické verzi se nachází tato věta v textu umístěném v bloku 31.). 

 

Nejsme zvědavi na další izolování lidí, jak popisuje tato tabulka - str. 79 zkrácené 

verze: 

 

 
 

 

 

 

Rada bezpečnosti OSN (UN Security Council) si s námi chce hrát. Řekněme to 

narovinu. Veškeré scénáře jsou tvořeny na zakázku. 

A ještě je třeba doplnit něco o vakcínách z tohoto scénáře, ţe se počítá se zajištěním, 

aby lidé neodmítali vakcíny: 

 

„Second, ITC can, and is, used to spread false information. 

Wolfe and associates (2002), for example, found that 32% of antivaccine 

websites surveyed included pictures of ―menacing needles‖ 

and 23% had pictures of children reported to have been harmed or 

killed by vaccines. As parents come across these images and their 

associated stories this can lead parents to place greater emphasis 

on personal and emotional experience rather than scientific evidence. 

Referred to as false consensus bias in the social psychology 

literature, parents may then hesitate to vaccinate or reject vaccines 

for their children altogether.― 



 

ITC mohou být pouţity k šíření falešných informací a rodiče mohou váhat ohledně 

očkování svých dětí. Zvláštní informace ve srovnání s informací o fiktivním patogenu 

na str. 82 zkrácené verze scénáře.  

 

Je to jasné nepotřebujeme hromadně ţádné respirátory, jak prozrazuje i německý 

scénář. 

Na straně 59  píše: 

„CoV - přirozeně se vyskytující patogen lze přenášet z člověka na člověka pouze tehdy, 

kdyţ jiţ člověk vykazuje jasné příznaky nemoci. K léčbě nejsou k dispozici ţádné 

léky, takţe to mŧţe být léčeno pouze symptomaticky.― 

Druhá věta dává jasnou odpověď k dŧvodu závodu za vakcínou. Teď uţ zbývá jedno 

opatření  -vyvěšení  scénáře o Covid- 19 na stránkách Ministersva zdravotnictví ČR, 

ale i na Slovensku a v dalších zemích, aby lidé znali pravý dŧvod, proč se mají nechat 

očkovat. 

A co třeba připomenout článek ze společnosti manţelŧ Billa a Melindy Gatesových, ţe 

na odezvu ohledně Covid – 19 se bude čekat 20 let
23

. Teď najednou mnozí mají 

vakcínu vynalezenou velice rychle a ještě se jistí, aby nemuseli nést rizika při 

případných následcích po aplikaci. 

 

 

 

11.) Velké očkovací kampaně kvůli vysoce infekčním virům 

 

Co prohlásil spolupracovník Billa a Melindy Gatesových?
24

 

 

„If we, human beings, are commited to perpetuatng our species, we have no choice lef 

but to eradicate these highly infectous viral variants. This will, indeed, require large 

vaccinaton campaigns. However, NK cell-based vaccines will primarily enable our 

natural immunity to be beter prepared (memory!) and to induce herd immunity (which 

is exactly the opposite of what current Covid-19 vaccines do as those 

increasingly turn vaccine recipients into asymptomatc carriers who are shedding 

virus). So, there is not one second lef for gears to be switched and to replace the 

current killer vaccines by life-saving vaccines. 

I am appealing to the WHO and all stakeholders involved, no mater their convicton, to 

immediately declare such acton as THE SINGLE MOST IMPORTANT PUBLIC 

HEALTH EMERGENCY OF INTERNATIONALCONCERN.―  

                                                           
23 https://ww2.gatesfoundation.org/Ideas/Articles/coronavirus-mark-suzman-funding-

announcement-2/ 

 
24

 https://ugolini.co.th/ugolini/geert-vanden-bossche-former-virologist-of-bill-gates-stop-all-mass-vaccination-

campaigns-against-covid-19/ 



Author: Geert Vanden Bossche, DVM, PhD (March 6, 2021) 

 

Toto prohlášení o velkých očkovacích kampáních bylo uveřejněno 6. března, tedy den 

poté, co byla vyvěšena ona zkrácená verze scénáře SPARS 2025 – 2028. To je celkem 

5 let na velké očkovací kampaně. A nejen těch 5 let, vţdyť uţ je připraven projekt pod 

názvem Future scenarios for the COVID- 19. Lze tedy předpokládat, ţe na vakcínách 

se pracuje – netransparentně – jiţ teď.  Vţdyť archiv nabízí  náhled jen na roky 1998 - 

2008
25

. To však pŧsobí velmi podezřele, co se týče transparentnosti. 

Tu úplnou verzi měli hotovou na Univerzitě J. Hopkinse uţ v roce 2017 – zde je odkaz 

na archivní uloţiště
26

. V této chvíli stačilo opsat část scénáře z videa a vyhledat text, 

ukázalo se celé pdf. Raději jsem to stáhnul. Jsem zvyklý, ţe se dŧkazy likvidují. 

 

Jak úţasně má pŧvodní verze promyšleno, ţe nebudou fungovat léky, a budou se 

muset vyvíjet vakcíny (str.23): 

 

„As confidence in Kalocivir continued to deteriorate across the United States, the United 

Kingdom and the European Union jointly announced authorization for another antiviral 

treatment. In early March 2026, the UK Medicines and Healthcare Products Regulatory 

Agency and the European Medicines Agency authorized the emergency use of a new 

antiviral, VMax, to treat SPARS. VMax had been considered in the United States, but a drug 

trial conducted at the beginning of the SPARS outbreak did not show evidence of efficacy. 

Despite the authorization and promotion of VMax in Europe, the FDA, CDC and other US 

governmental agencies opted to focus their efforts on supplying and distributing Kalocivir and 

developing a vaccine based on the GMI model.― 

 

Podíval jsem se na model GMI, právě probíhá klinická studie na Zápal plic u zdravých lidí 18 

aţ 49 let
27

, s tím se v tomto scénáři počítá jako projevem pro SPARS. 

 

30. října 2020 stáhnula Velká Británie vakcíny na chřipku z moţnosti je vyváţet do 

jiných zemí
28

. Vŧbec bych se nedivil, kdyby šlo o politický podvod a pouhé 

přeetiketování vakcín, neboť v tomto článku je uvedeno také toto: „Odvrácení druhé 

vlny je pro vládu klíčovou prioritou a vysoké přijetí vakcíny, pokud bude k dispozici, 

k tomu výrazně přispěje.― Tvrdilo tehdy Ministerstvo zdravotnictví a sociální péče 

Velké Británie. Ověřoval jsem si od známé z VB, ţádnou vakcínu na chřipku jí nikdo 

nenabízel, třebaţe v článku dále stojí: „Tato akce ochrání naši nabídku očkování proti 

chřipce  v rámci našich plánŧ poskytnout 30 milionŧ vakcín proti chřipce před touto 

nevídanou zimou.―  Známá je dlouhodobě v kontaktu s dětskou nemocnicí, minulý rok 

byla na dálku v kontaktu i s českými lékaři z Prahy. Hodnotí naše zdravotnictví jako 

lepší, neţ to pro ni místní, to však mŧţe lehce spadnout, pokud naše vzdělávání bude 

na dálku a středoškolákŧm bude říkáno, ţe k získání maturitního vysvědčení 
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nepotřebují maturitní zkoušku. Nebudou zvyklí se učit ani později a (i kdyţ nejde o 

dětskou nemocnici) mŧţe pak jméno naší špičkové Nemocnice Na Homolce ztratit 

váţnost. A také navíc pouţívání MS TEAMS opět nahrává B. Gatesovi bez ohledu na 

to, jaký má ve firmě podíl svého vlastnictví, resp. nahrává v moţnosti vyuţívat BG 

k politickým účelŧm, stačí si přečíst dokument z Číny
29

 z r. 2005,  co znamená 

slučování univerzit. V dokumentu figuruje i OECD, aby se pak nakonec zaměstnanci 

VŠ kolejí báli o práci, neboť studenti budou doma u PC ničit si oči, jen někteří 

přijedou kvŧli laboratorním cvičením. Ukazuje se, ţe C-19 byla záminka k velké 

změně ve světě, kterou se mnozí snaţí nazvat konspirační teorií – kéţ by. Ale jak jinak 

sníţit chudobu ve světě podle hezky vypadajícího plánu Agenda 2030,  neţ vypustit 

virus a vyhubit lidstvo. Copak by bylo moţné říct nejbohatším lidem světa ono 

biblické: „Rozdej svŧj díl mezi sedm, ba i osm, nevíš, co zlého se na zemi 

stane.― (Kazatel 11,2; Starý zákon) ? Jenţe slučování univerzit uţ plánovalo MŠMT  

v ČR také, prý pro  uplatnění v mezinárodní konkurenci
30

. Obávám se však, ţe je to 

z dŧvodu šetření financí  za školství, coţ se jistě nyní bude hodit. K čemu však je 

slučování univerzit, kdyţ se na nich sniţují nároky. Je to cílené likvidování školství. 

Uţ i na Univerzitě Karlově klesají nároky, stačí, kdyţ si projdu státnicové otázky na 

fakultě, kde jsem absolvoval. Konkrétní (nejmenovaný)  vyučující mi řekl, ţe je to 

poţadavek na fakultu. To si přece nemŧţeme nechat líbit. Kdyţ byla zakládána ČSR, 

bylo to s přesvědčením, ţe malý stát nemŧţe ve světě být vojensky mocný, a chce-li  

obstát, musí nabídnout vzdělané lidi. Nemusí mít kaţdý absolvovanou VŠ. Likvidace 

za poslušnost obyvatelstva.  Vysokoškolákŧm to nabídnout tak, aby se jim to líbilo, 

bude to pohodlnější, přes MS teams, nakonec nebude potřeba ani tolik vyučujících. 

Doufám, ţe to včas prokouknou. Protoţe uţ se likviduje i Univerzita Karlova, nejprve 

sniţováním nárokŧ Je to úţasná příprava na slučování univerzit ničením UK. Ti, co 

však o to mají zájem, si jistě pohlídají, aby Univerzita Johna Hopkinse  a další potřeb-

né zŧstaly bez újmy. 

 

 

12.) BILL GATES DLE SLOV ASTRID STUCKELBERGEROVÉ  

Více informací o této mezinárodní vědecké pracovnici v oblasti zdraví, zde
31

 

„BG aktivně říkal, jak platí do WHO velké mnoţství financí. V r. 2017 dokonce přijali, ţe 

zváţí zda BG oficiálně přijmout jako členský stát. Jeho společnost GAVI neplatí ţádné daně.― 

Další její slova se týkají člověka, který od r. 2017 vede WHO, vadí jí, ţe Tedros  Adhanom 

Ghebreyesus nemá lékařské vzdělání. 

Kdybych k jejím slovŧm o člověku, který vede WHO, se měl vyjádřit pomocí předchozích 

informací, ukazuje to, jak se sype celý svět. Tím spíše si musíme hlídat kvalitu školství. 
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13.) Bezkontaktnost 

Dnes je doba, kdy je zdŧrazňována bezkontaktnost při placení. 

Ještě před C-19 krizí (i kdyţ není u článku uvedený datum), uvedla ČNB: „Hotovostní peníze 

jsou přitom na relativním ústupu a většina peněz je bezhotovostních; ty jsou tvořeny zejména 

emisí úvěrŧ dvoustupňovým bankovním systémem převáţně ve formě vkladŧ domácností a 

firem. Hodnota peněz je přitom z ekonomického pohledu zaručena tím, ţe centrální banka 

svou měnovou politikou pečuje o cenovou stabilitu, tj. stabilní kupní sílu peněz.―
32

 

Podtrţený text byl zřejmě náznakem následujícího: 

Pan profesor Prymula  a jeho slova na TV Prima 15. 2. 2021 

Moderátorka: „To se chci zeptat, protoţe lidé, kteří prodělali nákazu Covidem 19, nemají 

nárok na antigenní test ze zdravotního pojištění, musí si ho platit sami, ale na druhou stranu je 

pro ně pořád vyţadován. Dává to smysl?― 

RP: „Nedává to úplně jasný smysl, protože to, CO SE TADY DISKUTUJE UŽ HODNĚ 

DLOUHO NA ÚROVNI CELÉ EVROPSKÉ UNIE, je, že by tady měla být nějaká informace, 

ať to bude nahráno v mobilu, NEBO AŤ TO BUDE NĚJAKÁ ELEMENTÁRNÍ INFORMACE 

NA ČIPU nebo papírové podobě, jestli ten člověk prodělal to onemocnění v nějakém 

horizontu zpět, jestli je aktuálně testován, nebo JESTLI JE OČKOVÁN, toto vše by mělo být 

informací, která by měla vést k tomu, že ten člověk bude vynechán z těchto procesů...“ 

Jak to vypadá, dotace od EU výměnou za poslušnost obyvatelstva. Zřejmě ano, potvrzuje to i 

dokument hovořící o vlivu Mezinárodního měnového fondu:  „…universal access to digital 

technologies.―
33

 Je však vhodné si přečíst celý tento článek (a raději ho stáhnout). 

 

.  

 

14.) Agenda 21  dokument OSN
34

 

6.3. Health ultimately depends on the ability to manage successfully the interaction between 

the physical, spiritual, biological and economic/social environment. Sound development is not 

possible without a healthy population; yet most developmental activities affect the 

environment to some degree, which in turn causes or exacerbates many health problems. 

Conversely, it is the very lack of development thatadversely affects the health condition of 

many people, which can be alleviated only through 

development. The health sector cannot meet basic needs and objectives on its own; it is 

dependent onsocial, economic and spiritual development, while directly contributing to such 

development. It is alsodependent on a healthy environment, including the provision of a safe 

water supply and sanitation andthe promotion of a safe food supply and proper nutrition. 

Particular attention should be directed towards food safety, with priority placed on the 

elimination of food contamination; comprehensive and sustainable water policies to ensure 
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safe drinking water and sanitation to preclude both microbial and chemical contamination; 

and promotion of health education, immunization and provision of essentialdrugs. Education 

and appropriate services regarding responsible planning of family size, with respect 

for cultural, religious and social aspects, in keeping with freedom, dignity and personally held 

values and taking into account ethical and cultural considerations, also contribute to these 

intersectoral activities.  

 

Jedno váţné souvětí, které jsem podtrhnul: 

„Zdravotnictví samo o sobě nemŧţe plnit základní potřeby a cíle; je závislé na sociálním, 

ekonomickém a duchovním rozvoji.― 

Mě nutí k tomu připomenout, jak tento dokument hovoří o solidaritě: 

2.1. In order to meet the challenges of environment and development, States have decided to 

establish a new global partnership. This partnership commits all States to engage in a 

continuous and constructivedialogue, inspired by the need to achieve a more efficient and 

equitable world economy, keeping in view the increasing interdependence of the community 

of nations and that sustainable development 

should become a priority item on the agenda of the international community. It is recognized 

that, for the success of this new partnership, it is important to overcome confrontation and to 

foster a climate ofgenuine cooperation and solidarity. It is equally important to strengthen 

national and international policies and multinational cooperation to adapt to the new realities. 

 

Jaká byla ta nová realita? V tomto dokumentu stojí psáno kromě jiného: 

„… in Central and Eastern European countries, paving the way for their integration into the 

world economy and the international trading system." 

Novou realitu dobře popisují předlistopadová slova známého pana bývalého faráře JS, který 

panu JS předal z USA informaci, znějící: „ AŢ PŘIJEDU DO ČESKOSLOVENSKA, UŢ 

NEBUDE KOMUNISTICKÉ. A AŢ PŘIJEDU PODRUHÉ, UŢ TO NEBUDE 

ČESKOSLOVENSKO.― Já tuto  informaci obdrţel v r. 2015 při nezávazné schŧzce v Mladé 

Boleslavi. Tato informace jistě koresponduje s neobjasněnou návštěvou Richarda Nixona 

v Praze 12. 10., tedy před 17. listopadem 1989, o níţ věděli jen jednotlivci a Stb
35

, ale jistě i 

s tím, ţe těsně před 17. listopadem pustil končící reţim na svatořečení Aneţky České do 

Vatikánu asi deset tisíc lidí
36

. Jsem rád, ţe mi tyto informace o vlivu Vatikánu otevřou i 

oficiální média. Není to útok na víru lidí ŘKC, těch si váţím, stejně tak jako např. práce 

Matky Terezy pro děti, hovořím o politickém vlivu z městského státuVatikán
37

. 

Toto o Matce Tereze napsali adventisté v r. 1998 : „Ţivot Matky Terezy ukazoval na ţivot 

Jeţíše Krista jako na hlavní orientační bod. Jistý pisatel napsal: ,Viděla Jeţíše snad v kaţdé 
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 Získaný zpět díky Benitu Mussolinimu r. 1929; Lateránské smlouvy. 



lidské bytosti. Její bliţní pro ni nebyl tím, koho by měla posuzovat, komu by se měla vyhýbat 

jenom proto, ţe je nemocný, chudý, ţe je homosexuál, nebo je jiné rasy či náboţenství….‗―
38

 

 

To je příklad nezištné solidarity bez potřeby dokumentu z Rio de Janeira. 

Opravdu, pane premiére, chcete očkovat 100 tisíc lidí denně po Velikonocích? Pak tedy 

nechte vyvěsit všechny úplné (nezkrácené) scénáře  na stránky Ministerstva zdravotnictví, ať 

lidé vědí, proč do sebe mají nechat aplikovat neodzkoušené vakcíny, u nichţ se výrobci 

zdráhají převzít zodpovědnost. Určitě ví, to co Italové, zmínění dále, ti raději, couvnuli 

z nelidského výzkumu. 

 

15.) Území bývalé Jugoslávie a pan RR 

 

Federace Bosny a Hercegoviny  byla zaloţena 18. 3. 1994. Po skončení bosenské 

války v r. 1995 byl klid aţ do r. 1999, kdy v sousedním Srbsku v Bělehradě došlo   

24. 3. k operaci Alied  Force tvající 78 dní. Pan RR jezdil do této válečné zóny jako 

humanitární pracovník, šlo mu tam o ţivot. V r. 2015 mě informoval, ţe Američané 

(myšleno jednotky NATO) to tam velmi zničili.  Jak by mohl mít pan RR kladný vztah 

k novodobé propagandě západní mocnosti, kdyţ mu šlo o ţivot díky ní. 

 

 

16.) Poučení z historie Judského krále Šalomouna 

 

V Jeruzalémě vládl král Šalomoun, jeho pravidelný roční příjem byl 2397600 kg zlata 

a k tomu mnoho jiných darŧ. Avšak dŧsledkem jeho vlády byla velká zadluţenost 

(rozmařilý ţivot na svém dvoře neplatil ze svého), jeho nástupce pak zaţil osmnáct let 

trvající občanskou válku. Dŧvod? Lidé díky bídě neměli na placení vysokých daní. 

Běţně se ohledně krále Šalomouna lidé dozví o jeho moudrosti, ale toto pozadí 

rozvratu země ve směru politickém, ekonomickém i náboţenském se neprezentuje 

(Zdroj: 1. Královská, Starý zákon). V naší zemi byl výrazně navýšen státní rozpočet. 

V posledních letech jste, pane premiere, se svou stranou ANO sklízel kladné ohlasy. 

Ovšem rostocí zadluţenost mŧţe do budoucna přinést v naší zemi nepokoje podobné 

těm za Jarobeáma (následník po Šalomounovi). Prevence je lepší neţ pak násilně 

potlačovat nepokoje. Takové násilné potlačování nepokojŧ nepřispěje k oblibě 

politické reprezentace té doby, a vzpomínka na Vás bude katastrofální.  Máte lepší 

moţnost, neţ to nechat dojít do celospolečenského konfliktu. Vzhledem k tomu, ţe 

jste se v r. 2017 a následujících letech nepostavil tlaku, o nichţ mluví scénáře ze SRN 

a University Johna Hopkinse, myslím, ţe by bylo vhodné, abyste výrazně ze svého 

majetku sníţil zbytečně navýšený schodek státního rozpočtu. Jestliţe, časopis Forbes o 
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Vás hovoří jako o 4. nejbohatším Čechovi s majetkem v hodnotě 74,0 mld  Kč
39

, 

zkuste to promyslet. Je to však na Vás, já bych na Vašem místě byl tlačen do stejného 

úkolu. A pokud bych se nechtěl podřídit, byl bych nějakým zpŧsobem odejit. 

Svět není ideální, i kdyţ inaugurační projev exprezidenta USA Richarda Nixona z 20. 

1. 1969 se snaţí o něco jiného:  

„We seek an open world—open to ideas, open to the exchange of goods and people—

a world in which no people, great or small, will live in angry isolation….Those who 

would be our adversaries, we invite to a peaceful competition—not in conquering 

territory or extending dominion but in enriching the life of man.‘ Times and tones 

have certainly changed.―
40

 

Jeho slova o ideálním světě se hezky čtou, jistě se hezky poslouchala i tehdejším 

Američanŧm, ale jak to bývá, kdyţ ptáčka lapají, pěkně mu zpívají. Z toho je jasně 

moţné číst pozdější dohodu mezi R. Reaganem, M. S. Gorbačovem a Vatikánem. 

Tedy předání moci našich komunistŧ, nikoliv vítězství studentŧ, jak je říkáno – 

neměly by být překrucovány dějiny. A to ani ty české. Pro pravdu bojoval Jan Hus, 

myslím, ţe další dějiny husitství byly kolem Národního obrození poupraveny 

.(historik Josef Pekař), byť nemám nic proti NO jako takovému. Proto se vyhýbám 

protěţování kterékoliv světové mocnosti, stejně to jen vytváří napnutou atmosféru 

vŧči zastáncŧm té druhé. 

 

 

17.) Nárůst nezaměstnaných 

 

Pan BK musel díky C- 19 krizi v Jirnech zavřít výrobnu cukrářských výrobkŧ pro 

mnoho cukráren, vzhledem ke svému věku (56) byl jiţ mnohde odmítnutý při shánění 

jiné práce. Myslím, ţe to nebude jediný případ (nejen) v ČR. Vládnout, resp. panovat, 

znamená především starat se, nikoliv zaprodat. 

 

18.) Zkracování pracovní doby 

 

V době  podzimu přišel zákaz prodeje v neděli
41

, to jistě nebyl konstruktivní zákaz pro 

nešíření nákazy, ovšem teď je tu další opatření, které zaráţí. Od 1.3. zkrácená pracovní 

doba v ČSOB pro všechny pracovní dny 9:00 – 15:00, mě také zaráţí, jako „opatření―. 

Na webu to jen popisují slovy „dočasně jsme zkrátili―. Podobné zásahy se uskutečnily  

i u finančních úřadŧ, coţ jbylo ze strany státu –  na podzim to bylo obdobné podatelny 

8:00 – 13:00 pouze v pondělí a ve středu v době 25. 10. – 3.11. 2020,  Pŧsobí to jako 

dohodnuté opatření k šíření nákazy. 
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 Musel bych psát mnohem delší dopis, kdybych měl podloţit nevhodný vliv Vatikánu. 



 
 

 

Naproti tomu má být ochranou zákaz prodeje určitých výrobkŧ, kdyţ se však, člověk 

podívá na jejich kód, jsou české. Je jednoduché si domyslet, ţe se tím má člověku 

dostat pod kŧţi bezkontaktní platba, zároveň je v tom však likvidace podnikatelŧ, 

neboť kdo je bude hledat neustále na internetu? 

 

 
 

19.) Zvláštní opatření – ponoţky  a potřeby v papírnictví 

 

Tyto  fotografie jsou z Kauflandu u nádraţí Praha 6 Podbaba z 3/2021. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   



 

 

Kdyţ se člověk podíval do Kauflandu u nádraţí Praha 6 Podbaba, najde ponoţky,  

zakryté páskou s tím, ţe se nesmí prodávat podle nařízení vlády,strejně tak zboţí 

v papírnictví včetně tušek. Jak je to s jiným zboţím v Kauflandu? Zakázán je prodej 

papírových diářŧ (ale ne toaletního papíru), školních sešitŧ, ale ne časopisŧ, kříţovek, 

apod. [Přístupný zŧstal deník Metro od společnosti MAFRA-v papírové podobě.] 

Otevřel jsem tedy webový portál prodejce diářŧ vystavených v Kauflandu a napsal 

majitelce: 

 

 

Dobrý den, můj dotaz je čistě jen ověřovací. Prosím však o Vaše vyjádření. V Kauflandu 

bylo zařazeno Vaše zboží jako to, které se z důvodu nařízení vlády- kvůli C-19 nesmí 

prodávat. Nedává mi to však smysl, navštívil jsem tedy Váš web a nevidím, zde vyjádření, 

že byste nesměla prodávat. Jestliže se smí prodávat toaletní papír, nechápu, proč ne diáře. 

Působí to na mě jako skrytý souboj velkoobchodu s menším podnikatelským subjektem. 

Mgr. Jiří Holý, teolog. 

 

Její odpověď: 

Dobrý den, pane Holý, 
  
Nejdříve bych Vám velmi ráda poděkovala za zájem o naše produkty. Bohužel je tomu tak a na 

základě nařízení vlády a nelze prodávat naše kalendáře a diáře ve zmiňované síti. 
  
My můžeme prodávat v současné chvíli pouze přes náš e-shop. Budeme tedy moc rádi, když si u nás 
vyberete. 
Děkujeme a přejeme hodně zdraví, 
  
S pozdravem/Best regards 

 

Ve své odpovědi potvrzuje zmiňovanou síť, v Albertu jsem její zboţí neviděl. Mail 

jsem odesílal 12. 3., mŧţete vidět, ţe majitelka nepíše nic o nekalé soutěţi. 

 

Ovšem, kdyţ jsem navštívil obchod s oděvy H&H u metra A Skalka, byla celá část 

s textilními věcmi také za páskami. Takto zlikvidujete jak soukromníky, tak dŧchodce, 

postupně i střední vrstvu – naráţím na scénář 3 roky k tomu další scénáře. Kdyţ budou 

muset lidé vše kupovat online, tak učiníte z republiky zemi chudou a rizikovou oblast. 

Navíc bych měl zmínit výběr ponoţek pro bezdomovce v budově Univerzity Karlovy, 

Celetná 13, Praha  1.  

 

20.) ALKOHOL 

 

Tentýţ Kaufland 18. 12. 2020 



 
 

Napsal jsem mail  (1. 2. 2021) přednostovi Kliniky adiktologieVFN Praha: 

Miovský Michal, prof. PhDr. Ph.D. 

 

Váţený pane profesore, jsem studentem HTF UK, prosím Vás, lze jiţ teď odhadovat 

nárŧst závislých v souvislosti s koronavirovou krizí? Obrací se na Vás o pomoc jiţ 

teď, buď sami čerstvě upadající, nebo rodinní příslušníci? Všímám si, jak např. v 

Kauflandu u Nádraţí Podbaba, jsou intenzivně doplňovány regály s alkoholem, aby 

nescházel, neboť jde výrazně na odbyt. Uvědomuji si i další dopady této skutečnosti. 

Zvýšená intenzita domácího násilí, apod. Dráţdí mě představa, kdy dítě nemŧţe říct 

nikomu nic, neboť na jednu stranu je v něm vytvářen strach z nákazy a sdělit to 

komukoliv mu nemusí jít. Mgr. Jiří Holý, teolog. 

 

 

Zdravím Vás
42

, 

 

bohuţel ten nárŧst je. Dělali jsme jiţ dvě studie v našem veřejno-zdravtním centru a 

ted to má i nějaké první výstupy. Bohuţel nárŧst u rizikových skupin je docela velký. 

Pokud jde o prevenci, tam jsme dělali nyní prŧzkum na 1700 školách a programy jsou 

samozřejmě téměř mimo provoz. Tiskovka a info je na webu kliniky. Pokud byste 

potřeboval přesnější čísla za tu situaci okolo uţívání - to u nás dělá dr. Barták, vedoucí 

alko centra - www.alkoholpodkontrolou.cz 
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Pevné nervy 

Michal Miovsky 

 

** 

 

Mě přeje pan profesor pevné nervy, já je přeji celé společnosti, ale obávám se, ţe 

následující informace mohou být pro společnost ještě více šokující, neboť pochází od 

člověka, který měl přístup k informacím lepší neţ já. Výzkum na Covid – 19 začal  

v Itálii a došlo k přesunu výzkumné laboratoře nejprve do Fort Detricku
43

, pak  do 

Wu-chanu. S tím koresponduje zmínka ve scénáři ze SRN, zmínka o rozšíření z Asie. 

Italové totiţ odmítli pracovat na něčem, co nazvali zločinem proti lidskosti, kdyţ 

odhalil, na čem od r. 2012 pracují. To očekávám i od Vás.  ODMÍTNOUT ZLOČINY 

PROTI LIDSKOSTI NA OBČANECH ČR. 

Veškeré informace od stejného  člověka  MO, citovaného dále. 

 

 

21.) Očkování kvůli Covid – 19 je k ničemu, ukáţe se jako neúčinné 

 

Tato informace sice není k nalezení v písemné formě na ţádném webovém portálu, 

jelikoţ by mohla být lehce zlikvidována, neboť není od oficiálního zdroje, ale (pouze) 

od záchranáře, pana  MO, vojáka a lékaře, který pracoval jako účastník zahraničních 

misí. Má tedy přístup k těmto informacím. 

Teď probíhá očkování proti C-19. Bude však probíhat podle jeho slov další série 

očkování proti C- 21. Kdo to však sem přiveze, váţení představitelé státu, kdyţ máme 

hranice zavřené, aby se tu na přelomu března a dubna ten nový kmen objevil. Vakcína 

je naplánována na červenec. To však vše podle scénáře o Covid – 19, o kterém jsem se 

jiţ zmínil. Pro mě nic nového. Vy o tom víte. Proto na Vás naléhám, abyste všechny 

scénáře zpřístupnili, aby lidé věděli, ţe poslušně nabíhat na očkování nemá smysl.  

 

Veškeré uvedené informace od pana M O pochází z 18. 3. 2021. 

 

22.) Izolace obyvatelstva a vliv na psychické rozpoloţení 

 

Citace z německého scénáře je nejvýstiţnější: 

 

Psychologické účinky (I3): 

Lze očekávat nejistotu mezi populací. Ke změnám v chování mŧţe dojít, kdyţ se lidé cítí 

ohroţeni. 

Změny chování se mohou projevit v(e): 
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- Vyhýbání se davŧm 

- Vyhýbání se veřejnému ţivotu obecně 

- Změna bydliště (opuštěné místo) 

- nárŧstu volání na informační (tísňové) linky 

- nárustu počtu návštěv u lékaře 

- Změně chování při nákupu 

 

** 

Lze potvrdit vyhýbání se davŧm, mnohdy však i kontakt známých v jednom domě. 

Nárŧst počtu návštěv u lékaře se nekonal, lidé byli varováni, aby co mohou vyřídit 

s lékařem po telefonu, řešili na dálku. A tak došlo i k zanedbání váţných zdravotních 

věcí, coţ jsem zmínil v předchozím dopise. Změna chování při nákupu, ta je cílená, o 

tom se se jiţ zmínil výše v odstavci 13.) Bezkontaktnost 

 

Máte tu tedy náznačeno, ţe to, čemu podle dokumentu, podepsaném exministrem 

Adamem Vojtěchem chcete předcházet, jdete vstříc. Tomu nemŧţu přihlíţet. Jak 

naroste počet sebevraţd? Opravdu budou volat na tísňové linky, jak předpokládá 

scénář. I scénář se mŧţe mýlit, ale ne v předem daném plánu o vakcinaci. 

 

 

23.) Bill Gates přiznává investování ve zbrojení 

 

„Not missiles, but microbes. Now, part of the reason for this is that we've invested a 

huge amount in nuclear deterrents. But we've actually invested very littlein a system to 

stop an epidemic.― CITACE Z PRVNÍCH MINUT PŘEDNÁŠKY 

 

Bill Gates 15. 3. 2015 ve své přednášce: 

The next outbreak? We're not ready 

 

Odkaz: 

https://www.ted.com/talks/bill_gates_the_next_outbreak_we_re_not_ready   

 

Má pravdu v tom názvu – nejsme připraveni, vţdyť je to neustále zbrojení přes viry. A 

OPĚT SE DO NĚJ INVESTUJE JAKO DO TĚCH NUKLEÁRNÍCH 

ZASTRAŠUJÍCÍCH PROSTŘEDKŦ. Tato situace opět vyvolává zastrašování. Máme 

toho dost. Lidé na náměstích nemají v ruce tyto scénáře. Nemá cenu se bez přípravy 

rozčilovat na náměstí. 

 

 

 

24.) Jinými – vlastními slovy z 20. 11. 2020 



 

Klidný život 
 
Člověk v klidu touží žít, 
chtěl by všechno krásné mít. 
chce vstříc denně tomu jít, 
vždyť šaty se musí šít. 
 
Proč z poháru hněvu pít, 
a pak v noci pro zlo bdít? 
Nechceš ty sám šťastný být? 
Tak nech aspoň druhé žít. 
 
Jen na poli  třeba sít, 
uklidňuj vždy situaci, 
mnoho zla se bude dít, 
dávej v světě svítit Slunci. 
 
To je výzva pro Vás dva i pro ostatní ministry a vlastně pro celý inventář dolní 
sněmovny. 

 

25.) Naznačím slušnější jednání představitelů naší země v r. 2011 

 

Tehdy jsem se více snaţil o určité lepší, resp. silnější právní ukotvení ochrany dětí 

před sexuálním zneuţíváním. Maily jsem si uchoval, protoţe v tématu pokračuji. Jen 

trochu jinak, zohlednil jsem připomínku Viktora Paggia o sociálním inţenýrství, kdyţ 

jsem ve svém – téţ propracovaném scénáři hovořil o testování. Nakonec jsem po 

přečtení mailu senátorky Palečkové, která „se informovala u přední české odbornice 

na sexuálně deviatní chování MUDr. Rŧţeny Hajnové (proto i zpoţdění mé 

odpovědi)―musel připustit, ţe by tento scénář byl dětem na škodu.  Stejně tak jsou 

lidem ve světě na škodu veškeré scénáře, o nichţ jsem hovořil. Jsou téţ plné 

sociálního inţenýrství. Tehdejší pan ministr Jaromír Drábek tomu také věnoval čas.  

 

 

30. 5. 2011, 8:47 

Vladimira.Jindrichova@mpsv.cz  

Váţený pane Holý, 

v příloze Vám zasílám odpověď pana ministra Drábka na Váš e-mail. 

S pozdravem 

Vladimíra Jindřichová 

kancelář ministra 

Ministerstvo práce a sociálních věcí 

Na poříčním právu 1 

128 00 PRAHA 2 

 

 



7. 6. 2011, 15:10 

Lenka Andrýsová  

Dobrý den, pane Holý, 

děkuji za e-mail. V parlamentu se výchovou a školstvím primárně zabývají 

mí kolegové ze školského výboru. Členkou je například Dagmar Navrátilová. 

Budu ráda, kdyţ se primárně obrátíte na ni. Na mě se mŧţete obrátit, pokud 

ve školském výboru narazíte. 

Mějte se, 

Lenka Andrýsová 

Poslankyně Parlamentu České republiky 

 

 

22. 5. 2011, 23:18 

Jiří Koskuba  

Váţený pane, 

potvrzuji přijetí Vaší informace a děkuji Vám za projevenou dŧvěru. 

S úctou 

MUDr. Jiří Koskuba  

 

Viktor PAGGIO  

Váţený pane Holý, 

s Vaším návrhem při vší úctě nesouhlasím. Samozřejmě, ţe chceme mít své děti v bezpečí, ale 

Váš návrh toto nezajistí. Vydáme-li se touto cestou, budeme muset testovat také řidiče 

autobusŧ, civilní personál v dětských koutcích v obchodních centrech, prodavačky v 

hračkářstvích.. přestoţe cítím upřímnou snahu ochránit děti, tento návrh povaţuji za těţko 

proveditelný, nákladný, s nejistým výsledkem a aţ příliš zavánějící sociálním inţenýrstvím. 

I přes rozdílný názor děkuji za zajímavý podnět a přeji příjemný zbytek dne 

s pozdravem 

Ing. Viktor Paggio 

poslanec Parlamentu ČR 

člen Grémia VV  

 

 

Jediný čas, který vnímám z oficiálních médií, zejména ČT 24, je vedení lidí 

k očkování, nikdo jim však neřekne o odstavcích ze zamlčené rezoluce EU 2361  

7.3.1. a 7.3.2. (byly citovány výše). 

 

Proč? Změní se to ve stylu zákona A416, který přijali ve státě New york?  A bude 

očkování vynucováno armádou. U nich na základě rozhodnutí guvernéra.   

 

Po jednání v Prŧhonicích naznačili poslanci Bartoš a  a Rakušan zásah do Ústavy ČR. 

Jenţe podle scénářŧ očkování nefungují a ukáţe se to i na přelomu března a dubna. 

Existují váţné případy, nezpochybňuji je, to však neznamená, ţe zafunguje uzavření 

společnosti k zastavení šíření nákazy, kdyţ cíle je jiný. TAKŢE UŢ DOST. 

POSTAVTE SE TOMU. 

 



Dŧvod, proč na to naráţím, také vystihuje scénář MODI SARS na str. 60 a článek na 

Seznam.cz. 

 

Co spustilo událost? 

3 (pod čarou) Prŧběh epidemie SARS v roce 2003 ukázal, ţe ke spuštění globálního 

procesu infekce mŧţe stačit extrémně málo případŧ. Například lékař, který zŧstal v hotelu 

v Hongkongu, byl identifikován jako primární indexovaný pacient pro čtyři shluky 

případŧ SARS a dva případy, které nevedly k dalším infekcím (WHO, 2003). 

„Čínská provincie Ťi-lin ohlásila v sobotu podle listu The Guardian 63 

bezpříznakových případŧ covidu-19. Úřady tvrdí, ţe za téměř všemi těmito případy 

stojí jediný člověk. Pětačtyřicetiletý univerzitní lektor, který přednášel o zdraví, má 

podle úřadŧ na svědomí údajně aţ 102 nákaz.―
44

 

 

 

26.) Testování zřejmě není třeba 

 

Přiznejte veřejnosti, jak to bylo s negativitou testu u poslance KSČM  Jiřího Dolejše. 

Měl negativní test a po té váţný zdravotní prŧběh. (zdroj: Lubomír Volný). Takovouto 

informaci mám i od Ph.D studenta Přírodovědecké fakulty UK o jeho strýci. 

 

27.) Covid – 21 jiţ zmíněný 

 

Vzhledem k informaci ze scénáře z r. 2012 MODI SARS , str. 59 

 

(59)  

CoV - přirozeně se vyskytující patogen lze přenášet z člověka na člověka pouze tehdy, 

kdyţ jiţ člověk vykazuje jasné příznaky nemoci. K léčbě nejsou k dispozici ţádné 

léky, takţe to mŧţe být léčeno pouze symptomaticky. 

Jak se bude šířit mezi lidmi, kdyţ si pro něj za hranice nikdo nepojede? Kdo a jak ho 

v ČR chce rozšířit? Proto je testování zbytečné – zbytečné vyhazování peněz, zbytečná 

buzerace lidí. UŢ DOST!!!!!!! Zavřené školy nákazu nezastaví, tu zastaví jen ochota 

politikŧ nenechat se dotlačit do kouta. Stejně tak je to i s malými obchody. Cíl, jak si 

lze domyslet, jiţ mimo texty scénářŧ nejsou vakcíny. Pokud by však Univerzita Johna 

Hopkinse nezkracovala nový scénář SPARS 2025 – 2028  neumoţnila by tomuto 

světu tak skvělou obranu. I KDYŢ JEN PRO TUTO CHVÍLY. Těch scénářŧ je jistě 

více. Musí se počítat s tím, ţe něco nemusí vyjít. Třeba, jako kdyţ se Melinda 
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Gatesová nechá vyfotit s kancléřkou Angelou Merkelovou, umístila to 21. 8. 2020 na 

svŧj Twitterový profil: 

 
 

 

 

A napsala k fotce: („Women leaders around the world have had success in slowing the 

spread of #COVID19. A fascinating new study has found that leadership styles may 

help explain why.‖) ukazují, ţe v SRN dříve uzavřely Gatesovy významný obchod. 

Více v mém předchozím dopise ministrovi zdravotnictvi. Celé znění opakovaně 

zmiňovaného dopisu je uloţeno ve facebookové skupině Dopis Romanu Prymulovi. 

 

28.) RESPIRÁTORY FFP2 

 

Obsahují plasty, konkrétně , polypropylenová vlákna a to ve všech vrstvách. Lidé tedy 

nepřetrţitě vdechováním  si výrazně poškozují zdraví. Mŧţete si přečíst shrnutí 

výzkumu na potkanech, jak jim zŧstávala vlákna v plicích a dokonce je musely z plic 

odstraňovat: 

„This study was initiated to assess the pulmonary toxicity of a polyolefin fiber 

composed of polypropylene in male Fischer 344 rats after 90 days of inhalation 

exposure. To increase fiber respirability in the rodent, polypropylene fibers were size-

selected before aerosolization to have a geometric mean diameter of 1.6 microns (46% 

< 1 micron) and a geometric mean length of 30.3 microns. Three groups of animals 

were exposed in nose-only inhalation chambers, 6 hr/day, 5 days/week, for 90 days to 

15, 30, or 60 mg/m3 of polypropylene, or filtered air (negative control). Microscopic 

examination of the polypropylene fiber-exposed lungs revealed that, at all time points 

examined in the study, there was a dose-dependent increase in pulmonary 

macrophages. These minimal or mild increases in cellularity appeared to be reversible, 

especially at the lower doses 30 days post exposure. No fibrosis was observed in any 

of the groups. A strong correlation was found between the external exposure 

concentration, the time of exposure, and the lung fiber burden. The number of partially 

degraded (segmented) fibers within the lung increased with the exposure concentration 

https://twitter.com/hashtag/COVID19?src=hashtag_click


and period of exposure, as well as with the period of recovery after termination of 

exposure at 90 days. Fibers were recovered from exposed lungs using a hypochlorite 

digestion technique.―
45

 Ktěmto informacím mě nasměroval MUDr. Igor Bukovský, 

Ph.D..Vyhláška Ministerstva zdravotnictví ČR nutí lidi ničit si zdraví. Hlavně, ţe 

existuje výše zmíněný (paradoxně vyznívající) scénář o odstranění skleníkových 

plynŧ. Vţdyť si zničíme plíce ještě jinak navíc. 

 

29.) Násilí vlády na mase lidí pomocí respirátorů 

 

Co nikdo lidem nezveřejnil při zavádění FFP2 respirátorŧ venku (doslovný přepis 

Igora Bukovského): 

 

„Němci zjistili, ţe koncentrace pylu v ovzduší mŧţe mít souvislost s počtem 

klinických onemocnění dýchacích cest zpŧsobených virem SARS Cov-2. A  ne, 

nesouvisí to s alergií na pyl. Vysvětlují to skutečností, ţe pylová zrnka obsahují látku, 

která po vdechnutí, na dýchacích cestách mŧţe utlumit signály, které vysílají buňky 

napadnuté virem jako varovný znak pro své okolí. Buňka začne vysílat chemické 

signály do svého prostředí, jejichţ cílem je zesílit imunitní odpověď - POSÍLIT TO 

OKOLÍ, TU BUNĚČNOU STRUKTURU. A pyl obsahuje látky, které mohou tuto 

signalizaci utlumit. A tím se ta sliznice stává zranitelnější vŧči virové infekci. ALE 

PODLE VŠEHO TO MUSÍ PLATIT PRO VŠECHNY VIROVÉ INFEKCE. A tedy 

nesouvisí to s alergií na pyl. Tento efekt mŧţe mít pyl i u člověka, který nemá ţádnou 

alergii na pyl, na pylová zrnka. Němci sledovali obsah pylu ovzduší ve 130 zemích 

světa v jarním období 2020.―  Hovoříme-li o pobytu v přírodě. Vzhledem k tomu, ţe 

to u rizikových lidí z dŧvodu hypertenze, diabetu, obezity,.. je něco jiného neţ u 

většiny populace, nelze to nazvat jinak, neţ psychickým násilím na obyvatelstvu, které 

vede k velké ekonomické zátěţi a postupnému zchudnutí i střední vrstvy. 

 

 

30.) DĚKUJEME ZA CÍLENÉ POŠKOZENÍ ZDRAVÍ 

 

V této části scénáře, ze str. 58, se hovoří o změnách na plicích. Potvrzuje je i zpráva na 

webu Seznam.cz.  

(58) 

Inkubační doba, tj. doba od přenosu viru na člověka do prvních příznakŧ onemocnění, je 

obvykle tři aţ pět dní, ale mŧţe být i jiná dva aţ 14 dnŧ. Téměř všichni infikovaní lidé 

také onemocní. Příznaky jsou horečka a suchý kašel, většina pacientŧ má potíţe s 

dýcháním, změny na plicích na rentgenových snímcích, zimnici, nevolnost a bolesti svalŧ. 

Mŧţe se také objevit prŧjem, bolest hlavy, exantém (vyráţka), závratě, křeče a ztráta chuti 

k jídlu. Úmrtnost
1
  je vysoká u 10% pacientŧ. 
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„,Celá řada lidí, kteří prodělali covid-19, se i po jeho skončení potýká s obtíţemi, většinou 

plicního rázu. O tyto lidi se staráme uţ delší dobu, ale nyní dostane péče oficiální rámec, 

jsou pro ni stvořeny postupy a bude spuštěn registr, kde mŧţeme shromaţďovat data 

o dopadech nemoci. Pacienty do ambulancí plicních lékařŧ posílají nejenom nemocnice, 

ale také praktičtí lékaři,‗ uvedla profesorka Martina Vašáková, šéfka České 

pneumologické a ftizeologické společnosti (ČPFS) ČLS JEP.―
46

 

Mnoho takových škod však spouští výše zmíněný zbytečný strach. 

 

31.) Citace z původní verze scénáře SPARS 2025 - 2028 

 

Výrazná věta o atmosféře strachu v následujícím textu: „As  a result, early case fatality 

estimates were inflated.― 

 

„Concern among many Americans  about  the severity of SPARS at this point in the 

outbreak  was moderately high.  The public's  concern was compounded by the apparent 

virulence of  the pathogen. At the otset of the SPARS,  outbreak physician understanding of 

the disease stemmed  primarily from extremely severe cases  resulting  in pneumonia or 

hypoxia that required hospitalization and extesive medical treatment. Mild cases of the 

disease, which produced symptoms including cough, fever, headaches and malaise, were often 

perceived as the flu by  the people  who had them and  consequently often went untreated and 

undiagnosed by medical  personnel. As  a result, early case fatality estimates were inflated.By 

late November, the CDC reporterted an initial estimated SPARS case fatality rate of 4,7% (By 

contrast, WHO reported that the overall case fatalityrate for SPARS was 14 - 15 % and over 

50% for people the age of 64  Later in the SPARS outbreak, data that included more accurate 

estimates of mild SPARS cases indicated a case fatality rateof only 0,6 %).― 

 

 

 

 

32.) Nejvíce zaráţející na scénáři SPARS 2025 - 2028 

 

Jsou dva podobně  vyznívající texty, jeden těsně před začátkem textu scénáře o 

zřeknutí se odpovědnosti. Druhý na straně 9 to de facto potvrzuje: 

 

„Disclaimer 

This is a hypothetical scenario designed to illustrate the public health  risk  communication 

challenges that could ptentially  emerge during a naturally occurring  infections disease 

outbreak  requring development and  distribution  of novel and /or investigational drugs , 

vaccines therapeutics , or other medical countermeasures. 
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The  infectious pathopgen, medical  countermeasures, characters, wews media excerpts , 

social media posts, and government agancy  responses described herein  are entirely 

fictional.― 

(9) 

This prospective scenario is not intended to predict events to  come; rather, it is meant to 

serve as a plausible narrative that illustrates a broad range  of serious  un frequently 

encountered  challenges in the realm of risk and crisis communication. 

Jako člověk, který viděl několik scénářŧ, vím, ţe scénář Modi SARS je nazván také 

hypotetický. A děj, podle něhoţ jede Covid -19,  ukazuje, ţe je tomu jinak. O vakcínách je ve 

všech scénářích. Nejnovější ze scénářŧ na popis vakcín věnuje dvě celé kapitoly. Třetí 

kapitola má název A Potential Vaccine, kapitola 17. Vaccine Injury; Tvŧrčí tým tou 

sedmnáctou kapitolou myslel na to, s čím se setkáme. 

  

 

 

 

33.) Ţádoucí dopady 

 

(80)  

Politický dopad (I2): 

Lze předpokládat, ţe během celé situace bude vysoký zájem veřejnosti. Výzva k rychlému a 

účinnému opatření ze strany úřadŧ bude vyslyšena brzy. Hledání „viníkŧ― a otázka, zda byly 

přípravy na událost dostatečné, se pravděpodobně objeví během první vlny infekce. Zda 

existují výzvy k rezignaci nebo jiné závaţné politické dopady, závisí také na krizovém 

managementu a krizové komunikaci odpovědných osob. 

Existují jedinci, kteří by uvítali rezignaci vlády, ta by ale nepřinesla stabilitu země. Jde o jiné 

politické dopady omluva národu ze strany celé vlády a všech zainteresovaných minimálně od 

r. 2017. Dále omluva od současných zástupcŧ KSČM za nápad prodlouţit nouzový stav do 

11.4.; byla to právě tato strana, jenţ nazvala nouzový stav v médiích za protiústavní. 

Otevření škol, obchodŧ a postavení se za národ – dání tím příklad jiným zemím, aby se 

vzchopily nadnárodním zájmŧm stejným zpŧsobem. Jestliţe Bill Gates hovořil, ţe infekční 

virus má zabíjet v příštích několika desetiletích je potřeba se tomu postavit – takovému 

nelidskému zájmu.  

Zde je překopírovaná citace: 

„Pokud něco zabije více neţ 10 milionů lidí v příštích několika desetiletích, bude to 

nejpravděpodobněji vysoce infekční virus.“ 



Nemá smysl neustále chodit v respirátorech a mít všechno zavřené. Postavte se tomu!!!!!! 

Kdyţ vyvěsíte všechny ty 3 scénáře, lidé třeba pochopí, ţe jste do toho byli dotlačeni. Ale 

neudělat vstřícný krok by znamenalo zahrávat si s budoucností  lidí i svou. 

ZASTAVIT OČKOVÁNÍ!!!!!!!!!!! 

 

A přestat nás bombardovat touto zinscenovanovanou  lţí o nejhorší zemi ve světě.
47

 

Postavte se tomu všemu!!! 

 

34.) Uţ je tu totiţ další scénář k Covidu – 19 

 

A ten nás vede k tomu, ţe „Covid – 19 je povaţován za předzvěst  bliţší globální, sociální, 

ekonomické, a spolupráce v oblasti ţivotního prostředí.― To je však ten vynucený podsunutý 

cíl dalším scénářem. Tento scénář sice nepochází z Univerzity J. Hopkinse, ale to vŧbec 

nevadí, ţe ho sepsal Michael Wade, IMD Professor of Innovation and Strategy Director, the 

Global Center for Digital Business Transformation. Dal si načas.Má název: Scenario Planning 

for a Post-COVID-19 World. O bliţší spolupráci uţ dávno hovoří všechny ty texty OSN 

nazvané Agenda 21, 2030. 
OSN chce uţ dlouho sníţit chudobu, zahrnuje to v Agendě 2030, ale nedokázalo vystoupit 

proti takovéto nelidskosti, ozvali se jen italští vědci, kteří nechtěli pokračovat v podivném 

výzkumu.  Ve střední Evropě je však chudoba na rozjezdu na plné obrátky. To proto, 

abychom se viz uvedený další scénář, stali zase více poslušnými? Říkám NE a věřím, ţe se 

přidají další . 

A důvod? Neboť vše řídí MMF, STAČÍ SI PŘEČÍST TENTO TEXT A 

POSLECHNOUT SLOVA PREZIDENTA GNANY, TA JSOU TAKÉ JASNÁ O 

DOKUMENT SEPSANÉM VE SPOLUPRÁCI BILLA GATESE S NELSONEM 

ROCKEFELLEREM . Měl o tom video na svém facebookovém profilu.  Ten dokument 

sice u sebe nemám, ale stačí mi nahrávka projevu (musím počítat s nečekanou lividací 

videa) 

 

Stačí se podívat na vzájemné rodinné vazby jmenovaných BG a NF
48

 a  je moţné dát panu 

prezidentovi za pravdu.Velmi zajímavá je věta z textu o solidaritě WHO. Opravdu úţasná 

solidarita.   

 

We welcome the possibility of a new allocation of Special Drawing  Rights  (SDRs),  the  

reserve  currency  of  the  IMF.  As  the  IMF  supplements  the  international  reserves  of  

IMF   member   states,   a   new   SDR   allocation   would   be   particularly  important  for  
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countries  that  face  balance  of  payment shortfalls in the context of COVID-19 and could be 

mobilised in innovative ways to increase the financing capacity  for  COVAX.  If  an  

additional  SDR  allocation  of  about $650 billion were agreed, the amount available to 

LMICs  would  be  of  significant  macroeconomic  benefit.  The  multilateral  development  

banks  should  similarly  be  supported  to  substantially  increase  long-term  financing  of   

infrastructure   to   ensure   that   COVID-19   does   not   derail   the   Sustainable   

Development   Goals   and   other   development   objectives,   such   as   mass   electrification   

with  renewable  energy  and  universal  access  to  digital  technologies.Now  more  than  

ever  the  multilateral  system  must  be   supported   to   work   effectively   to   deliver   

know-how  and  COVID-19  vaccines,  therapeutics,  and  other  vital    supplies    (eg,    

personal    protective    equipment    and   COVID-19   test   kits)   to   all   nations.   

Multilateral   cooperation    should    include    technical    training    and    cooperation,  

active  sharing  of  best  practices,  and  the  full   deployment   of   international   policy   

instruments,   including  emergency  multilateral  financing,  flexibilities  under  the  WTO-

TRIPS  agreement,  and  active  coopera-tion   in   global   institutions,   including   WHO,   

the   ACT   Accelerator, and COVAX.LA reports grants from the Sustainable Development 

and Solutions Network related to this Comment and grants from the Global Happiness 

Council, unrelated to this Comment. JA reports personal fees from consulting for companies 

and organisations across many sectors regarding COVID-19 risk reduction strategies: K-12 

schools, universities, child-care centres, homeless shelters, commercial real estate, industry, 

biotech, finance, entertainment, media organisations, faith-based organisations, courts and 

prisons, and government and has only accepted consulting fees from for-profit organisations, 

unrelated to this Comment. KSR is a member of the Executive Group of the International 

Steering Group of the WHO SOLIDARITY Trial (Therapeutics), Chair of the WHO 

Guidelines Development Group on Hypertension Treatment, and is a member of the WHO 

EMRO Commission on the Social Determinants of Health. PD reports a grant from Johnson 

& Johnson to one of EcoHealth Alliance‘s scientists to conduct work analysing deforestation 

and health patterns in southeast Asia and this work is unrelated to this Comment and PD is a 

member of the WHO team investigating the origins of COVID-19 in China but is acting in his 

own personal capacity as a volunteer and is considered an independent scientist acting as a 

temporary expert adviser to WHO for the period of the work and his involvement in the 

Comment has no relationship to the work conducted for WHO. PH and MEB are developers 

of a COVID-19 vaccine construct, which was licensed by Baylor College of Medicine to 

Biological E Ltd, a commercial vaccine manufacturer for scale-up, production, testing, and 

licensure. VG is an employee of the International Monetary Fund (Director of the Fiscal 

Affairs Department). All other authors declare no competing interests. The authors‘ views and 

opinions in this Comment do not necessarily represent the views, decisions, or policies of the 
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Přílohy 

 

I.) V Parlamentu se na pravidla nehraje: ČR vládne nepřísnější PES 

a poslanci denně obědvají v restauraci 

 

Od poloviny prosince všechny restaurace, hospody a kavárny bojují o přežití. 

Mnoho z nich je na pokraji krachu a snaží se tuto dobu přežít aspoň výdejními 

okénky. Najde se ale jedna restaurace, kde máte pocit, že je vše v naprostém 

pořádku. Funguje tam obsluha a u stolu nemusí strávníci sedět s rozestupy. Řeč je o 

restauraci v samém srdci Poslanecké sněmovny. 

 

“Včera jsem obědval v restauraci. V legálně otevřené restauraci. Pohodička. Čisté ubrusy, 

příjemná atmosféra, milí číšníci, jídelní lístky, slušný výběr jídel, cenová láce. A hlavně žádní 

policisté, žádné kontroly, žádná komanda, žádné pokuty,” popisuje na začátku příspěvku 

na Facebooku svŧj údiv člen Trikolóry a hudebník Petr Štěpánek. Ten měl po dlouhé době ve 

Sněmovně domluvenou schŧzku a nestačil se divit, jak to tam v době nejpřísnějšího PSA 

chodí. 

Závodní stravování je sice povoleno, ale podle Covid portálu v takovém zařízení platí 

pravidla, ţe u jednoho stolu mohou nanejvýš sedět 4 lidé a stoly musí být od sebe vzdálené 

1,5 metru. Z fotografie je zřejmé, ţe rozestup 1,5 metru mezi některými skupinkami u stolu je 

zanedbatelný a poslancŧm objednává jídlo číšník (na fotografii zády). Z toho se dá soudit, ţe 

jde o restaurační zařízení. 

https://covid.gov.cz/situace/zamestnani/zavodni-stravovani


Autor příspěvku také upozornil, ţe v restauraci tou dobou obědval i předseda vlády Andrej 

Babiš. ―U vedlejšího stolu obědvali piráti, u dalšího komunisté, o kus dál okamurovci 

a socani, modří ptáci a černoprdelníci taky, no prostě politici celého spektra a v rohu sám 

předseda vlády s předsedou poslaneckého klubu ANO,‖ uvedl. 

“Vůbec by nebylo na škodu, kdyby i politici na vlastní kůži pocítili dopady svých rozhodnutí. 

Konkrétně kdyby i v parlamentu namísto restaurací fungovalo pouze výdejní okénko. Nebo 

kdyby i poslanci a ministři si do práce museli vzít jídlo v kastrůlku. Nebo kdyby i oni museli 

během oběda vyběhnout do ulic a tam v mrazu a na stojáka u výdejního okénka zhltnout 

hamburgra či párek v rohlíku. My ostatní to totiž takhle dělat musíme. Právě z jejich 

rozhodnutí,” dodává k příspěvku Štěpánek. 

 

 

 

 

 

II.) POCHVALA DPP 

 

Děkuji za změnu v anticovidovské hlášce, do níţ jste vloţili ohledně rozestupŧ 

mezi lidmi slova "pokud je to moţné". Ještě před touto změnou jsem totiţ byl 

svědkem (dne 23. října) u čtyřčlenné rodiny určité nerovnoměrnosti ve vnímání 

zákonŧ a vyhlášek. Rodiče vedli své školou povinné děti (chlapec a dívka; oba 

cca mladší 8 let) k cyklistice. Splňovali povinnou výbavu svých jízdních kol 

podle vyhlášky ministerstva dopravy č. 235/2017 Sb.; příloha č. 12 C.), ale 

jakoby chybělo rozlišování mezi sekundární závazností jakýchkoliv vyhlášek 

včetně těch nařízení v současné době propíraných aktuálních mimořádných 

opatření ohledně Covid -19 a ohledu na bezpečnost při přepravě vlastních dětí 

ve vagónu metra před úrazem, jako kdyby Covid -19 byl větším ohroţením neţ 

moţnost úrazu. Všichni čtyři totiţ byli v posledním voze vlaku metra na trase 

A ve směru Nemocnice Motol, děti si nemohly sednout vedle lidí, kteří seděli 

vzadu, přitom stačilo, kdyby si sedly tváří k sobě (byly z jedné rodiny). Matka, 

která na rozdíl od otce, nedrţela ţádné ze čtyř kol, jim to mohla usnadnit, aby 

to pochopily. Ale i kdyţ jí to nedošlo (i to se stát mŧţe), Covid - 19 je niţším 

rizikem neţ úraz cestujícího. Tyto děti to nakonec ustály, ale celospolečenský 

stres na jejich tvářích byl znatelný. Proto Vám moc děkuji, jak kvŧli dětem, tak 

kvŧli jiným cestujícím s menší stabilitou při stání. Oceňuji samozřejmě i ty 

rodiče za věnování se dětem. Ten celý popsaný problém nezpŧsobila Vaše 

předchozí hláška, nýbrţ atmosféra nasátá strachem, na který upozorňoval i 

profesor Pírk. Někteří lidé opatření nerespektují jiní, jak je vidět zde, je berou 

aţ moc váţně. Děkuji Vám. Mgr. Jiří Holý, teolog. 

 

V Praze 22. 12. 2020 

 



III.) CNN PRIMA 13. 8. 2020 

Bývalý velvyslanec: Švédové věří vládě, teď 

jsou opatření přísnější neţ u nás 

 Téma: Koronavirus  

 Clara Zangová 

 13. srpna 2020 

Švédsko se výrazně liší od ostatních evropských zemí ve zpŧsobu, jakým přistoupilo ke 

koronavirové krizi. Namísto restriktivních opatření zavedla tamní vláda pouze doporučení a 

podnikání zŧstalo téměř neomezeno. Švédy to však neznepokojovalo, protoţe státním 

institucím dŧvěřují téměř bezmezně, řekl v pořadu K věci bývalý velvyslanec ve Švédsku Jiří 

Šitler, který ve funkci skončil teprve před pár dny. 

„O zkušenosti z jiných zemí ani zájem nebyl,― řekl Šitler moderátorce Marii Bastlové v 

pořadu CNN Prima NEWS K věci. Rozhodnutí vlády ani Úřadu veřejného zdraví podle něj 

Švédové nezpochybňovali. „Myslím, ţe Švédsko by na své strategii v případě druhé vlny nic 

neměnilo. Bylo deklarováno, ţe jsou zaváděna s tím, aby vydrţela na delší dobu,― doplnil 

diplomat. Je tomu tak přesto, ţe tam s koronavirovou infekcí k 13. srpnu zemřelo jiţ 5 774 

lidí. Populace Švédska je přitom srovnatelná s Českem.  

Více neţ polovinu zemřelých představují klienti pečovatelských domŧ a domovŧ pro seniory. 

Tamní vláda to však nepovaţuje za svou chybu. „Většina švédských expertŧ konstatuje, ţe 

nešlo o chybu strategie jako takové, ale o nedostatek těchto institucí, které jsou v kompetenci 

krajŧ. Úřad veřejného zdraví káral kraje, ţe tam mají nekvalifikovaný personál,― přiblíţil 

Šitler.  

Švédsko si můţe dovolit štědré podpůrné programy  

Představitelé Švédska zdŧrazňují, ţe jejich strategie má být dlouhodobě udrţitelná. Chtějí se 

tak vyvarovat bojkotu opatření ze strany občanŧ, kteří by byli z restriktivních opatření příliš 

unavení, nebo náhlým nárŧstŧm po jejich uvolnění. Podle Šitlera se část Švédŧ doporučeními 

řídila a část nikoliv.  

Švédsko nyní čelí menšímu ekonomickému propadu neţ ostatní evropské země, přesto se 

jedná o největší pokles za 40 let. Autority ale zdŧrazňují, ţe účelem strategie není ochránit 

ekonomiku. „Švédsko je země závislá na exportu,― vysvětlil Šitler osmiprocentní pokles 

HDP. Výhodou však je, ţe před pandemií mělo Švédsko přebytkový rozpočet. „Mŧţe si 

dovolit štědré programy na podporu kulturních institucí, malých podnikatelŧ a podobně,― 

tvrdí Šitler. 

 

 

IV.) CNN PRIMA 15. 9. 2020 

 

https://cnn.iprima.cz/koronavirus
https://cnn.iprima.cz/clara-zangova


Tři švédské pravdy o koronaviru, které 

nikdo nechtěl slyšet
49

 

 Téma: Koronavirus  

 Vít Chalupa 

 15. září 2020 

 

Koronavirus svět opět ţene do módu uzavírání. Uţ zase. A jde právě o země, které na jaře 

letošního roku zavedly tvrdá opatření proti šíření nemoci. Přesto v nich nyní znovu vzplanula 

pandemie. Nic z toho a ţádné podobné problémy ale neřeší ve Švédsku. Jeho představitelé 

odmítli na jaře zemi uvrhnout do uzamčené bubliny. Ostatní tento liberální přístup ke 

koronaviru tvrdě kritizovali.  

Izraelský parlament uţ v neděli vyhlásil povinnou třítýdenní kartenénu pro všechny. 

Obyvatelé se nesmějí vzdálit více neţ 500 metrŧ od svých obydlí. Rakouský kancléř 

Sebastian Kurz mluví o začátku tzv. druhé vlny. Ve Francii hlásí rekordní čísla nově 

nakaţených. A stav v Česku děsí představitelé okolních státŧ tak moc, ţe… 

 

... Německo uţ Prahu oficiálně prohlásilo za rizikovou oblast. Kdo z ní hodlá přijet 

k sousedŧm, musí mít buď negativní test na onemocnění COVID-19, nebo rovnou míří do 

čtrnáctidenní karantény. Ve hře jsou další oblasti Česka pro obdobnou restrikci. 

...Slováci vymýšlejí, jak speciálně pouze pro přijíţdějící Čechy nezavést pětidenní izolaci, 

protoţe podle „dosaţených― čísel uţ zemi padla na slovenském semaforu červená. 

 

Ve Švédsku je vývoj opačný 

 

Švédsko, které přistoupilo na jaře k tvrdým karanténním opatřením velmi rezervovaně, má 

v současné době téměř nulový nebo minimální nárŧst nově infikovaných. V zemi je pouze 14 

těţce nemocných s koronavirem, ţádné oběti. 

Pro někoho překvapivé, vŧbec však ne pro švédské odborníky. Ti mluví o „svých třech 

pravdách, které však nikdo nechce slyšet―. 
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 PŘEKOPÍROVANÝ ČLÁNEK Z WEBU TV PRIMAhttps://cnn.iprima.cz/tri-svedske-pravdy-ke-koronaviru-

ktere-nikdo-nechce-slyset-9408 

https://cnn.iprima.cz/koronavirus
https://cnn.iprima.cz/vit-chalupa


1. Uzavření země pandemii nezastaví 
 

„Neexistuje jediný vědecký dŧkaz, ţe by takové uzavření mělo skutečný efekt,― cituje 

německý deník Bild bývalého švédského hlavního epidemiologa Johana Gieseckeho. Ten 

takto mluvil jiţ v dubnu při prvním vyvrcholení pandemie koronaviru. Dostalo se mu 

opovrţení a rozzlobených telefonátŧ od kolegŧ a politikŧ. Jenţe on nezměnil názor ani nyní a 

stále tvrdí, ţe pandemii lze udrţet pod kontrolou i bez omezení vycházení či plošného zavírání 

škol. S odstupem pěti měsícŧ mu dává za pravdu i německý ministr zdravotnictví Jens Spahn, 

který připustil: „Tvrdá opatření s dnešními zkušenostmi by nebyla nutná.― 

Švédský nadhled dokazuje i citát současného šéfa tamních epidemiologŧ Anderse Tegnella, 

který „posměváčkŧm― odpověděl: „Je to jako byste pouţili kladivo, abyste zabili mouchu.― 

 

2. Uzavření má tzv. jo-jo efekt 

Giesecke uţ dříve předpověděl, co se stane v zemích, které se téměř hermeticky 

uzavřely a zavedly aţ drastická opatření: „Budou mít více nakaţených.― 

Dŧvod? Ţádný stát se nedokáţe na dlouhé měsíce uzavřít tak, aby virus zmizel. Proto 

stoupala čísla právě tam, kde se opatření rozvolňovala. A ty země se nyní nacházejí 

tam, kde byly uţ před svým prvním uzavřením. 

Zavírat, otvírat a opět zavírat a otvírat školy či obchody by byla podle Tegnella 

katastrofa. „Lidé z toho budou unavení, podnikatelé a firmy by tím trpěli ještě víc, neţ 

kdyby bylo vše zavřené,― říká Tegnell. 

 

3. Záleţí na připravenosti zdravotnictví 

„Odhady na potřeby nemocničních lŧţek byly na jaře příliš vysoké. Zbytečně. Náš zdravotní 

systém se nezhroutil a nezhroutí se,― tvrdí švédský epidemiolog Giesecke. 

Základem je však stát s pevně vytvořenými a finančně fungujícími zdravotními systémy. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 


